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ZAPISNIK 
 sa 17. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 19. studenoga 2018. godine 

(ponedjeljak), u dvorani ISTRA Spomen doma u Pazinu 
 Sjednicu je u 10,05 sati otvorio VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske 

županije ( IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI), koji je  sjednici i  predsjedavao. 

 Pozdravlja sve vijećnice i vijećnike, Župana Istarske županije, gospodina Valtera Flega 
i  njegove zamjenice i zamjenika, pozdravlja prisutne pročelnice i pročelnike, te sve 
ostale suradnike i one koji će sudjelovati u radu Skupštine, predstavnike sredstava 
javnog informiranja. 

 
PRISUTNI – ODSUTNI: 
 
 

  

Red
. 

br. 

 VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS – HNS – ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

2. Eliana Barbo IDS – HNS – ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

3. Zvonko Liović IDS – HNS – ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

4. Cinzia Počeko Kranjec IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

5. Eleonora Kotiga Vaš IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

6. Vili Rosanda IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

7. Marija Kadoić Balaško IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

8.  Tedi Chiavalon IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

9. Suzana Ladavac IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni Odsutna (o) 

10. Nevia Poropat IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni Odsutna (o) 

11. Josip-Anton Rupnik IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

12. Vedrana Gregorović Hrvatin IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

13. Petar Macura IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

14.  Vladimir Buršić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

15. Zdenko Pliško IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

16. Jasna Bolić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

17. Miloš Bajić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni Odsutan (o) 

18. Tamara Brussich IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

19. Frančesko Andreja IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

20.  Bruno Stermotić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

21. Sandro Jurman IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

22. Robert Velenik IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

23. Irena Peruško IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

24. Boris Rogić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

25. Davor Komar IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

26. Vanda Poropat IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

27. Marino Baldini SDP - HSU -  SDSS  

28. Ljerka Peruško SDP - HSU - SDSS  

29. Radovan Cvek SDP - HSU – SDSS  

30. dr.sc. Sanja Radolović SDP - HSU – SDSS  

31. Milio Bulić SDP - HSU – SDSS  

32. Silvano Hrelja SDP - HSU - SDSS odsutan 

33. Goran Subotić SDP - HSU – SDSS  
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OSTALI PRISUTNI : 
Mr. sc VALTER FLEGO, Župan Istarske  županije 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, zamjenica  Župana IŽ, 
GIUSEPPINA RAJKO, zamjenica  Župana IŽ, 
FABRIZIO RADIN, zamjenik Župana IŽ,  
VALERIO DRANDIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i  druge 

etničke manjine IŽ,  
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica tajnice Skupštine Istarske županije 
TATJANA MATOŠEVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun IŽ, 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj IŽ, 
LORENA BRGIĆ, mr. sc., v.d. pročelnice za  gospodarstvo IŽ, 
EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu , šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i 

vodoprivredu IŽ , 
GORDANA KLIMAN DELTON v.d. pročelnica Upravnog odjela za decentralizaciju, lokalnu i 

područnu (regionalnu) samoupravu, prostorno uređenje i gradnju IŽ, 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu  IŽ 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam IŽ, 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i  tehničku kulturu  

Istarske  županije,  
IVANA DRAGIŠIĆ, v.d. pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i europske 

integracije IŽ, 
DUŠKO KIŠBERI, šef Kabineta Župana Istarske županije, 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Službe za reviziju IŽ, 
MARGARETA STIPANČIĆ, pročelnica Službe za  javnu  nabavu IŽ. 
ROBI ZGRABLIĆ,  ravnatelj Županijske uprave za ceste IŽ. 
 
VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske županije otvara 17. sjednicu, daje 

predloženi dnevni red na glasanje, te konstatira da je Skupština jednoglasno za 17. 
sjednicu utvrdila slijedeći  

DNEVNI RED 
1.  

a. Verifikacija zapisnika sa 14. sjednice Skupštine Istarske županije 
b. Verifikacija zapisnika sa 15. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 
c. Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 2021. 

godinu – I. ČITANJE 
4. Prijedlog Trećih izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2018. godinu 

34. Mirjana Galo SDP - HSU - SDSS  

35. Ilirjana Croata Medur HDZ  

36. Jurica Šiljeg HDZ  

37. mr.sc. Tatjana Tomaić HDZ  

38. dr.sc. Dubravko Marković HDZ  

39. Aleksa Vale HDZ  

40. Damir Grünbaum Živi zid  

41. Damir Prodan Živi zid  

42. Goran Poropat Živi zid  

43. dr.sc. Tea Golja MOST (nezavisna)  

44. Ladislav Turčinović MOST mirovanje 
mandata 

45. Divna Radolović Rosanda MOST  
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5. Prijedlog Odluke o drugim izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi 
za 2018. godinu 

6. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju II. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored 
sredstava decentraliziranih funkcija u 2018. godini između zdravstvenih ustanovama 
nad kojima Istarske županija ima osnivačka prava 

7. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Županijske uprave za ceste Istarske 
županije 

8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Drugih izmjena i dopuna 
Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2018. godinu 

9. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana Županijske 
uprave za ceste Istarske županije za 2019. godinu 

10.  
a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 

izmjenama i dopunama Statuta Etnografskog muzeja Istre – Museo etnografico 
dell'Istria 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu Odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene umjetnosti Istre – Museo 
storico d'arte contemporanea dell'Istria 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta povijesnog i pomorskog muzeja Istre – Museo 
storico e navale dell'Istria 

11. Prijedlog Zaključka o imenovanju natječajnog povjerenstva za provođenje javnog 
natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Muzeja suvremene umjetnosti Istre-Museo 
d'arte contemporanea dell'Istria 

12. Imovinsko-pravni poslovi vezani za utvrđivanje vrijednosti zemljišta na području Grada 
Rovinja 

 
ORDINE DEL GIORNO 

1.  
a. Verifica del verbale della 14-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
b. Verifica del verbale dell'15-a seduta solenne dell'Assemblea della Regione 

Istriana 
c. Verifica del verbale della 16-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3. Proposta di Bilancio della Regione Istriana per il 2019 proiezioni per il 2020 e il 2021 - 

I LETTURA 
4. Proposta delle Terze modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione Istriana per il 

2018 
5. Proposta di Delibera sulle seconde modifiche e integrazioni del Programma dei 

fabbisogni pubblici nella cultura per il 2018 
6. Proposta di Conclusione sulla determinazione delle II modifiche e integrazioni 

dell'Elenco delle priorità per la ripartizione dei mezzi delle funzioni decentrate nel 2018 
fra gli istituti sanitari sui quali la Regione Istriana ha i diritti costitutivi. 

7. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera d'istituzione della Direzione 
regionale per le strade della Regione Istriana 

8. Proposta di Conclusione sul consenso alla proposta delle Seconde modifiche e 
integrazioni del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana per il 2018 

9. Proposta di Conclusione sul consenso alla proposta del Piano finanziario dell'Autorità 
regionale per le strade della Regione Istriana per il 2019 

10.  
a. Proposta di delibera sul previo consenso alla Delibera statutaria sulle modifiche 

e integrazioni dello Statuto dell'Etnografski muzej Istre – Museo etnografico 
dell'Istria 
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b. Proposta di Delibera sulla concessione del previo consenso alla Delibera 
statutaria sulle modifiche e integrazioni dello Statuto del Muzej suvremene 
umjetnosti Istre - Museo d'Arte Contemporanea dell'Istria  

c. Proposta di Delibera sulla concessione del previo consenso alla Delibera 
staturaria sulle modifiche e integrazioni dello Statuto del Povijesni i pomorski 
muzej Istre – Museo storico e navale dell'Istria 

11. Proposta di Conclusione sulla nomina dei membri della Commissione concorsuale per 
l'attuazione del concorso pubblico di nomina del direttore/della direttrice del Muzej 
suvremene umjetnosti Istre - Museo d'arte contemporanea dell'Istria 

12. Affari giuridico-patrimoniali legati alla determinazione del valore del terreno sul 
territorio della Città di Rovigno 

 
 

AD – 1 
1.  

a. Verifikacija zapisnika sa 14. sjednice Skupštine Istarske županije 
b. Verifikacija zapisnika sa 15. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 
c. Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
DIVNA RADOLOVIĆ ROSANDA ima primjedbu na Zapisnik sa 16. sjednice Skupštine 
Istarske županije. Navodi da je Župan prilikom odgovaranja na vijećničko pitanje o Kaštijunu 
rekao da je „tehnologija Kaštijuna nametnuta“. 
 
PREDSJEDNIK navodi da će se preslušati snimka te ukoliko je tako, unijeti nadopunu. 
 
Nakon provedenog glasanja Skupština IŽ jednoglasno verificira  
 

a. zapisnik sa 14. sjednice Skupštine Istarske županije 
b. zapisnik sa 15. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 
c. zapisnik sa 16. sjednice Skupštine Istarske županije, uz provjeru snimke 

sjednice i eventualnu nadopunu 
 
 

AD – 2  
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

 
Za pitanja vijećnika prijavili su se: Vili Rosanda, Sanja Radolović, Vedrana Gregorović Hrvatin, 

Jurica Šiljeg, Marija Kadoić Balaško, Damir Grunbaum, Tea Golja, Marino Baldini, 
Goran Poropat, Goran Subotić. 

  
PREDSJEDNIK navodi da je Župan zamolio da prije ove točke dnevnog reda iznese par 
aktualnih informacija, te daje riječ Županu. 
 
VALTER FLEGO, župan, zahvaljuje predsjedniku, pozdravlja sve prisutne.  Želi iskoristiti ovu 
poslovničku nmogućnost da iznese par informacija o aktualnim događajima: 

a) informacija oko Uljanika 
b) sanacija štete ekološkog incidenta u Raškom zaljevu 
c) aktualni događaji na Politehnici 
d) odobrenje jamstva Republike Hrvatske Općoj bolnici Pula 
e) početak gradnje dionice Istarskog ipsilona Rogovići-tunel Učka 

 
Ne bi htio ponavljati sve o čemu se ovdje već raspravljalo, ali želi podsjetiti da je 2.11. 
obavljena primopredaja nove uprave Uljanika. Želi svu sreću novoj Upravi i nudi suradnju kao 
i do sada, čestita im na odgovornosti i na želji da se uhvate ukoštac sa svim problemima. 
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Uljanikovci sada razgovaraju o tome da stave štrajk u mirovanje i da se vrate na svoja radna 
mjesta. Izražava nadu da će to tako i biti, te da će se nova Uprava sastati s ministrom 
Horvatom te iznijeti novi plan restrukturiranja koji je učinila zajedno s konzultantima i 
strateškim partnerom. Navodi da ga vesele najave koje čitamo gdje je srž novog programa 
restrukturiranja brodogradnja, te se nada da je to primarni cilj nove Uprave, radnika, 
Ministarstva, strateškog partnera. Osim toga, želi naglasiti da je 7. 11. održan zajednički 
sastanak njega kao župana, gradonačelnika Pule Miletića, nove Uprave i Nadzornog odbora. 
Usuglašeno su napisali pismo ministru Horvatu i to sljedeće: upoznali su ga sa održanim 
sastankom na kojem su razgovarali o aktualnoj problematici i izazovima s kojima se 
brodogradilište Uljanik u ovom trenutku suočava. Navodi da je Uprava na tom sastanku iznijela 
informacije o održanom sastanku s ministrom. 
Istarska županija i Grad Pula iskazali su i potvrdili svoj stav koji je zajednički cilj i nove Uprave 
i Nadzornog odbora, a to je opstanak brodogradnje i očuvanje radnih mjesta. Zajednički stav 
je da se plan restrukturiranja mora bazirati na brodogradnji kao primarnom interesu Uprave i 
radnika, i oko toga je postignut konsenzus između Istarske županije, Grada Pule, Uprave i 
Nadzornog odbora.  
Kao i do sada Istarska županija i Grad Pula su spremni surađivati u smjeru u kojem bi Uljanik, 
njegovi radnici i Uprava htjeli krenuti, ako je to za očuvanje održivosti brodogradnje i radnih 
mjesta kao primarnog cilja. U cilju održivosti brodogradnje svi potezi prethodno moraju biti 
usuglašeni između Uljanika i nadležnih državnih institucija. 
Želi također informirati o sastanku kojeg je sazvao sa gradonačelnicima i načelnicima onih 
gradova i općina iz kojih su radnici Uljanika, koji je održan 12. studenoga gdje se razgovaralo 
sa Nadzornim odborom da se vidi kako se radnicima može pomoći u ovoj teškoj situaciji. 
Dogovoreno je da će Grad ili Općina svakom radniku dati poklon bon od 200 kuna, Županija 
će sudjelovati još sa 100 kn kako bi se na taj način pomoglo pri kupnji prehrambenih namirnica 
svim radnicima koji vrlo teško dolaze do svoje zarađene plaće. To za naš Proračun znači iznos 
od  oko 210.000,00 kn sada u ovom jednokratnom prvom koraku, što će se platiti iz 
proračunske zalihe. Također tražio je od gradonačelnika i načelnika i ovim putem ih također 
poziva, da obzirom da je podijeljena uloga da gradovi i općine maksimalno sudjeluju u 
socijalnim pomoćima i programima, te da se onda i zajedno sa županijom radi na poticanju 
poduzetništva subvencioniranjem kamata, direktnim pomoćima kako bi svatko tko se želi 
baviti poduzetništvom bio podržan. Ne bi htio da se na tome, na tim stavkama „špara“. 
Također želi apelirati i na banke da i one donesu odgovarajuće mjere i zaustave naplate 
kredita i da imaju razumijevanje za sve što se događa u Uljaniku.  I svim tvrtkama koje su 
povezane s njim. 
 
Druga tema o kojoj želi govoriti je tema ekološkog incidenta u Raškom zaljevu. Želi pohvaliti 
sve koji su sudjelovali na saniranju štete ekološkog incidenta koji se dogodio 22. lipnja ove 
godine od strane broda pod libanonskom zastavom. Nositelj aktivnosti kad se dogodi takav 
incident, prema Zakonu je Županijski operativni centar.  
Na temelju Zakona o zaštiti okoliša Vlada je donijela plan intervencija kod iznenadnih 
onečišćenja mora i sukladno tome definirani su predsjednik, zamjenik predsjednika i svi 
članovi Županijskog operativnog centra. Dana 13. 10 2017. doneseno je Rješenje o 
imenovanju Županijskog operativnog centra te je lučka kapetanica Dolores Brenko Škerjanc 
ujedno je i zapovjednica Županijskog operativnog centra, a Loris Kozlevac zamjenik 
zapovjednice.  
Pohvaljuje Županijski operativni centar za sve što je učinio na terenu, da se sanira šteta koja 
je prijetila ekološkom katastrofom. Napominje da se sve radilo u koordinaciji sa Ministarstvom 
mora gdje treba odati priznanje Siniši Orliću pomoćniku ministra Olega Butkovića koji je 
danonoćno bio uključen u sve aktivnosti. Nastojalo se spasiti turističku sezonu, to se i uspjelo, 
međutim nastali su veliki troškovi od oko 21 milijun kuna koji su bili ovjereni od predsjednice 
ŽOC-a i sa kojima su upoznati i ministar i pomoćnik ministra. Moramo znati da Županijski 
operativni centar nema svoj žiro račun jer nije pravna osoba, već je to račun Istarske županije, 
te shodno tome sve račune mora platiti Istarska županija. Ministarstvo je cijelo vrijeme bilo uz 
nas i uvjeravalo kako sve troškove plaća onečišćivač koji je na dogovorene sastanke dolazio 
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sa svojim pravnicima iz Londona i koji se nije složio sa takvim tumačenjem našeg Ministarstva. 
Tražili su objašnjenje za svaku kunu koja je utrošena i tražili načine da ne plate te iznose 
odmah i da će razni sudovi reći svoje mišljenje oko toga, na što naravno imaju pravo, međutim 
račune treba platiti. Brod je tada bio zaustavljen kako bi se naplatili troškovi i na jednom 
sastanku kojeg je vodio pomoćnik ministra Siniša Orlić, donijet je zaključak s kojim se je i 
brodar složio da oni plate 1,5 milijuna dolara kako bi oslobodili brod, dok ne vidimo konačne 
iznose troškova koje trebamo u konačnici predati prema Ministarstvu da oni to plate. Osim tih 
1,5 milijuna dolara drugih novaca nismo dobili do sada i zato je taj ostatak iznosa ugrađen kao 
prihod i kao rashod u Proračun za 2019.g. 
U nizu razgovora s ministrom Butkovićem imamo uvjeravanja da će to tako i biti i to već kroz 
rebalans proračuna. Sve dokumente Ministarstvo je dalo DORH-u koji treba provjeriti svaku 
aktivnost i utrošenu kunu. DORH je rekao da treba napraviti jedan elaborat o utjecaju na okoliš 
i zaštiti okoliša kako bi se vidjela sva šteta koja je učinjena, te da se onda na zajedničkom 
sastanku zaokruži ta priča i da konačno Ministarstvo ili brodar-onečišćivač nadoknadi ta 
sredstva, 11,2 milijuna kuna. Tu se vidjelo kako u ovom dijelu plaćanja nastale štete zakon 
nije dobar i hitno će se ići u promjenu tog dijela zakona. 
 
Treća informacija koju želi spomenuti je tema Politehnike gdje želi govoriti samo o 
argumentima i činjenicama jer je nažalost u zadnje vrijeme bilo puno poluinformacija. Žao mu  
je što se to sve događa. Nije želio reagirati na razne napise i senzacionalizam jer to šteti 
Politehnici, dok se nije sastao i dobio odobrenje od strane nastavnog osoblja i studenata 
Politehnike. Želi naglasiti da mi želimo sačuvati i još ojačati Politehnika da sutra preraste u 
buduće istarsko veleučilište koje treba imati više smjerova, programa i studenata nego što to 
danas ima.  
Još 2015.g. naručena je prva revizija rada Politehnike kao što se to radi i u ostalim našim 
trgovačkim društvima i ustanovama. Ta revizija je dala neke vrlo jasne preporuke, nedostatke 
i neusklađenosti Politehnike. Župan ima obavezu da nakon takvog nalaza revizije, pozove 
ponovo sljedeću reviziju i to vanjsku kako bi dobio što objektivniji nalaz.  
Tako kako se ponaša Županija, prema zakonima i propisima, trebaju se ponašati i županijske 
ustanove i trgovačka društva. Nakon rezultata revizije koji su jasni, pozvan je dekan 
Politehnike g. Mišković na sastanak sa Županom i g. Fabriziom Radinom koji je zadužen za 
školstvo i visoko školstvo i traženo je od dekana da otkloni sve nepravilnosti i neusklađenosti.  
Tada je župan obaviješten o manjku od 900.000,00 kn u redovitom poslovanju Politehnike, 
što se vrlo jednostavno i olako prezentiralo i tražilo se „zeleno svjetlo“ tj. Odobrenje ili kroz 
rebalans ili kroz zaduženje da se to riješi. Naravno da je tada uputio dekana na proceduru, na 
Upravno vijeće jer prema statutu Politehnike na sva zaduženja preko 500.000,00 kn treba 
nakon provedene procedure tražiti suglasnost osnivača. Znači Politehnika je uzela kredit i 
zadužila se za 900.000,000 kn, što je bio signal da treba nešto učiniti. Moglo se ne učiniti ništa 
što naravno nije u redu, tako da se u tom trenutku reagiralo. Zbog svega toga je predložen 
jedan amandman na proračun.  
Upravno vijeće je učinilo jedino što je bilo ispravno i moguće s obzirom na izgubljeno 
povjerenje dekana prema Upravnom vijeću i osnivaču, a to je promjena čelne osobe Upravnog 
vijeća i promjena dekana. 
Želi naglasiti da se odlučilo spasiti Politehniku što je jedina istina. Istarska županija kao 
osnivač i kao netko tko financira više od 70% Politehnike shvatila da postoje veliki financijski 
i ostali problemi. Tada je Upravno vijeće odlučilo postaviti v.d. dekanicu gospođu Tatjanu 
Matošević da prije svega konsolidira financijsko poslovanje da bi se mogle isplaćivati plaće 
zaposlenicima Politehnike. Također naglašava da nijedan zaposlenik Politehnike nije član 
IDS-a kao što se moglo čitati u nekim napisima. Postoje institucije koji će reći tko su sve ti ljudi 
i na koji način zaposleni u Politehnici. 
Ovdje se prije svega želi zahvaliti gospođi Tatjani Matošević koja je odradila puno prije 
vremena volonterski dvadesetak dana i vidjela kakvi su financijski pokazatelji u Politehnici.  
Važno je reći da su financije egzaktna veličina i zato je g Tatjana Matošević utvrdila da ukoliko 
se do kraja godine žele isplatiti plaće i platiti obaveze, nedostaje 699.926,00 kn za koje nije 
imao saznanja do 14.11. Nije imao saznanje da Politehnika ima još jedan kredit. Nakon toga 
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g. Tatjana Matošević dala je ostavku na mjesto v.d. dekanice, jer je 40 dana prije roka odradila 
ono što je traženo od nje i na tome joj se zahvaljuje jer je svoj dio posla odradila. 
Upravno vijeće je danas imalo sjednicu i od danas imamo novog dekana Politehnike prof.dr. 
Dario Matika, kojemu želi svu sreću u radu, koji je predavač, koji zna stanje na Politehnici i za 
kojeg vjeruje da će imati snage „dignuti“ Politehniku i riješiti sve nedostatke i nepravilnosti 
zajedno s Upravnim vijećem i svim nastavnim kadrom. Da Politehnika bude još bolja i da  
konačno ide u jačanje nastavnih programa i smjerova. 
Zaključuje i moli da vijećnici podrže novih 700.000,00 kn koji su predloženi na rebalans 
proračuna, kako bi se financijski stabiliziralo poslovanje Politehnike, te da se prihvati i u 
proračunu 7,4 milijuna kn koji se daje Politehnici da se sanira i jedan i drugi kredit i sve ono o 
čemu se nije znalo. Moli vijećnike da prihvate takve brojke kako bi Politehnika mogla dalje 
raditi i da nakon toga idemo prema osnivanju Istarskog veleučilišta. 
Mišljenja je da nam trebaju novi kadrovi na Politehnici, da nam treba Visoka škola, ne samo 
Sveučilište, da trebamo to stabilizirati i ne se „prepucavati“ preko novina, kako bi Politehnika 
sutra bila naš ponos kao što je bila cijeli niz godina. 
 
Sljedeća tema je Opća bolnica Pula. Dana 7. 9. ministar Kujundžić je zajedno sa pomoćnikom 
prim. Plazonićem bio na sastanku u Puli. 
Činjenica je da smo razgovarali s bankama o smanjenju kamata, te su dobiveni puno povoljniji 
krediti i kod komercijalne banke i kod HABOR-a za zaduženje 300 plus 300 milijuna kuna za 
gradnju Nove opće bolnice. Na tom sastanku 7.9. dogovoreno je par stvari i na tome se 
zahvaljuje ministru Kujundžiću i pomoćniku prim Plazoniću što su imali puno razumijevanje, a 
to je da Vlada da suglasnost na izmijenjene kreditne uvjete koji su puno povoljniji nego oni 
prethodni koje su prihvaćeni od strane Vlade RH i Skupštine IŽ, te da se ide dalje s istim 
postocima 75%-25% prema kraju. 
U međuvremenu Vlada je dala suglasnost i prihvatila naše prijedloge i imamo suglasnost na 
novih 300 milijuna kuna kredita, a iskazano je i veliko jedinstvo i na sastanku 13.9. u Puli da 
idemo zajedno dovršiti gradnju Nove opće bolnice. Danas ne znamo koliko će iznositi ukupna 
cijena gradnje, obzirom i na izmjene zakona o protupožarstvu, u zdravstvu, s obzirom na 
cijene gradnje, međutim imamo super i financijske uvjete i operativne uvjete gradnje u što se 
i sam ministar osobno uvjerio. Iz tog razloga procjenjujemo da će ukupna cijena biti veća nego 
što je to predviđeno, a obzirom i na modernu opremu koju želimo kupovati, na čemu inzistiraju 
i ministar Kujundžić i pomoćnik ministra Plazonić još ne znamo da li za 100 ili 150 milijuna 
kuna. Međutim naglašava da se rata otplate kredita neće značajnije mijenjati ni u našem 
proračunu ni u proračunima općina i gradova. 
U drugom ili trećem mjesecu sljedeće godine imat ćemo manje-više konačne brojke pa ćemo 
ići prema konačnim jamstvima za onaj ostatak sredstava, ali ne na način da rastu rate kredita, 
već da budu slične postojećim iznosima koji su već ugrađeni u proračun i projekcije proračuna. 
 
Četvrta informacija tiče se otvorenja radova na dionici Rogovići – tunel Učka. Bili su prisutni i 
premijer i par ministara. Želi reći, kao što je rekao i na otvorenju, da ne smijemo ovdje stati, 
trebamo duplirati vijadukte i Lim i Mirnu, također trebamo izgraditi poveznicu od tunela Učka 
sa drugom cijevi do Matulja. Vjeruje da će se s istim entuzijazmom kao što se radi na 
proširenju ove dionice, raditi i na konačnom dovršetku našega ipsilona. 
 
PREDSJEDNIK, zahvaljuje Županu na informacijama i daje riječ vijećniku Viliju Rosanda. 
 
VILI ROSANDA, IDS, navodi da svi znamo da su 2015. godine odlukom Vlade Republike 
Hrvatske ukinute pogodnosti vezane za brdsko planinska područja što se odražava na 
proračune nekih naših općina i gradova, Buzeta, Cerovlja, Gračišća, Grožnjana, Lupoglava, 
Motovuna i Oprtlja. Jasno je da tim općinama i gradovima treba itekako pomoći, a u 
nedostatku državne intervencije mišljenja je da je Županija ta koja se mora uključiti. Pitanje 
Županu je na koji način mi kao Županija možemo pomoći navedenim gradovima i općinama? 
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ŽUPAN navodi da je to jedna činjenica koja jako opterećuje proračune ovih osam navedenih 
općina i gradova u Istarskoj županiji ali i jedinice lokalne samouprave u ostalim dijelovima 
Hrvatske. Ono što se poduzima je to da je Hrvatska zajednica županija uspjela uvjeriti 
ministricu koja je razumjela tu nepravdu indeksa razvijenosti koji je u biti taj krivac zašto su 
neke općine, gradovi i županije zakinuti sa ovim Zakonom o regionalnom razvoju. Nije zakinut 
samo javni sektor, već su zakinuti i mnogi privatnici, obrtnici, OPG-ovi, jer odjednom, preko 
noći oni postaju razvijeni. Dobivena je potvrda od ministrice da  se natječaji neće već u startu 
kažnjavati sa bodovima nego će svi imati istu mogućnost javiti se na natječaje prema našim 
ministarstvima i europskim fondovima, a onda tijekom predfinanciranja ili sufinanciranja tražit 
će se veći iznos sredstava tih JLS koji imaju veći indeks razvijenosti. Na sljedećoj Skupštini 
uputit će jedan prijedlog da se pomogne tim osam općina i gradova u našoj županiji kroz 
Fonda za razvoj poljoprivrede i ruralnog razvoja. Upravo ovih dana je vidljivo da to jako dobro 
funkcionira prema privatnom sektoru upravo iz tog Fonda.  
Svakome tko dobije zeleno svjetlo na neki natječaj, velik je problem naći novac da može 
predfinancirati ili sufinancirati i to se radi vrlo dobro kroz Fond za razvoj poljoprivrede. Zbog 
toga se ovih dana Fond jako prazni, što je dobro jer na taj način pomažemo ruralnoj Istri. To 
isto će predložiti na sljedećoj Skupštini za navedenih osam općina i gradova kako bi im na taj 
način financijski pomogli. 
Mišljenja je da je to jedna jako dobra mjera s čim su se složili i čelnici tih općina i gradova. 
 
SANJA RADOLOVIĆ, SDP imala bi dva pitanja, prvo se tiče najave gradnje Dnevne bolnice 
na sjeveru Istre, kako ne bi naši sugrađani morali neki i svakodnevno putovati u 80 km 
udaljenu Pulu, pa je zanima u kojoj fazi je taj projekt, da li je ostalo samo na razgovoru s 
ministrom, da li se krenulo u izradu projektne dokumentacije, da li se već zna lokacija i o kolikoj 
se investiciji radi? 
Zamolila bi također da joj se pismeno dostavi popis svih članova Upravnih vijeća i Nadzornih 
odbora s iznosima naknada u ustanovama u kojima Županija ima osnivačka prava i u tvrtkama 
u kojima Županija ima udjela. 
 
 
VALERIO DRANDIĆ, pojašnjava pitanje Dnevne bolnice. Kad su se raspoređivala sredstva 
za opremanje dnevnih bolnica diljem Hrvatske, tada je Dnevna bolnica u Puli bila najspremnija 
i povukla najviše novaca iz Fondova Europske unije. Tada smo osigurali oko 30 milijuna kuna 
za opremanje naše dnevne bolnice, jer drugi nisu bili spremni. Ministar nas je obavijestio da 
je ostalo još novaca i da bi ih on rado prepustio nama ako smo spremni da negdje na sjeveru 
Istre uredimo jednu dnevnu bolnicu, jer je bolnica u Puli nažalost jedna od najudaljenijih od 
svojih građana koji žive na sjeveru Istre. Zamisao je bila da se u sklopu ambulante u Domu 
zdravlja u Umagu uredi dnevna bolnica, što je bila i naša želja. Međutim, ono što je naš veliki 
problem su kadrovi. Dnevna bolnica bi trebala biti dio Opće bolnice u Puli i trebala bi se 
oslanjati na isti medicinski kadar. Najmanji problem nam je materijalni dio, osigurati prostor i 
opremu, ali teško je osigurati kadrove. Svima je poznata situacija sa kadrovima i u matičnoj 
bolnici u Puli, gdje nam fali desetine doktora u matičnoj bolnici i kad bi preuzeli obavezu da 
ćemo još dio doktora izdvojiti za dnevnu bolnicu na sjeveru Istre, što je jako potrebno, to ne bi 
uspjeli. 
Od ministra tražimo da jednom izmjenom propisa omogući da mi barem djelomično 
raspolažemo sa svojim specijalizantima, što bi značilo barem tri do pet mjeseci u godini da 
raspolažemo sa njima što bi nam riješilo sve kadrovske probleme. U ovom trenutku imamo 
preko osamdeset specijalizanata u Zagrebu i Rijeci, mi ih plaćamo a oni rade tamo i 
upotpunjuju njihovu zdravstvenu uslugu. Ministar je prihvatio ideju i rekao da će razmisliti o 
tome da sa specijalizantima riješimo sve svoje hitne ambulante ali i ostale. 
 
SANJA RADOLOVIĆ, (SDP), navodi da je malo zbunjena jer po svim medijima imamo 
kontradiktorne izjave gdje ministar s jedne strane kaže da sama bolnica nije dobro organizirala 
posao, da u bolnici ima dovoljno kadrova, a Istarska županija i bolnica s druge strane kažu da 
im nedostaje kadrova pa bi molila ako se može Ministarstvu zdravstva uputiti jedan dopis da i 
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predstavnici i HZZO-a i Opće bolnice Pula kao i samog Ministarstva dođu i da se odradi 
aktualni sat na jednoj od sjednica Skupštine, gdje bi vijećnici mogli postavljati pitanja i dobiti 
informacije upravo o tim stvarima, o onkološkoj mreži, o dnevnoj bolnici na sjeveru Istre, o 
manjku kadrova, o specijalizantima o ujedinjenom hitnom bolničkom traktu i drugim pitanjima 
od bitnog značaja. 
 
PREDSJEDNIK navodi da možemo prihvatiti ovu inicijativu koja je od šireg značaja. 
 
ŽUPAN navodi da što se tiče pismene dostave informacija koje je zatražila vijećnica Sanja 
Radolović, nema nikakvih problema, to se i ranije dostavljalo, jedino naglašava da se mora 
voditi računa da se ne prekrši uredba o GDPR-u. 
 
VEDRANA GREGOROVIĆ HRVATIN, (IDS), preskače postavljanje pitanja jer je već dobila 
odgovor u prethodnim izlaganjima na pitanje koje je htjela postaviti. 
 
JURICA ŠILJEG, (HDZ), pozdravlja sve prisutne. U ime kluba vijećnika Kluba HDZ-a zamolio 
bi župana da pobliže razjasni situaciju na Politehnici u Puli s obzirom na informacije medijskih 
nastupa i Statut Politehnike Pula nedvojbeno da odgovornost proizlazi iz nadležnog Upravnog 
vijeća za koje smatra da ne može više obnašati tu dužnost, te ovim putem moli Župana da se 
izjasni hoće li razriješiti Upravno vijeće dužnosti? 
Također moli pojašnjenje i ostala sporna postupanja Upravnog vijeća na koje upućuje 
anonimni dopis koji su dobili svi vijećnici Skupštine. 
Također traži pojašnjenje zašto danas amandman Župana predlaže povećanje sredstava 
Politehnici za 700.000,00 kuna a dekanu Miškoviću to nije htio napraviti? Zar se nije to moglo 
odmah napraviti prije nego je Politehnici nastala nemjerljiva šteta.  
Što se tiče revizije, ona se radila 2015. godine na Politehnici i pita što se čekalo do sada da 
se utvrde te nepravilnosti? 
 
PREDSJEDNIK upozorava vijećnika Juricu Šiljega da ima pravo samo na dva pitanja a već 
ih je postavio pet. 
 
JURICA ŠILJEG, (HDZ),  dalje se pita kako se može uzeti kredit u Politehnici bez znanja 
Upravnog vijeća, jer po statutu Politehnike, Upravno vijeće odlučuje o financijskom planu i 
brine o njegovom izvršenju. Pita se koja je to banka koja je odobrila takav kredit bez odobrenja 
Upravnog vijeća? 
 
ŽUPAN odgovorit će na pitanje ali izražava žaljenje što vijećnik Šiljeg nije pažljivo slušao ono 
što je prije pričao, već se je šetao. Zahvaljuje na konkretnim pitanjima. Što se tiče amandman  
za tih novih 700 000 kn odnosno 699.926 kn je doznao ne od g. Miškovića kad je bio kod 
njega, već u srijedu kad je gospođa Matošević napravila inventuru financijskog poslovanja 
Politehnike, prihodovne i rashodovne strane do kraja godine. To je dakle, nešto novo, nova 
financijska sredstva za koje g. Mišković nije ništa rekao. On je rekao za 900.000 kuna, ali ne 
i za to. To je onih 900.000 kuna kredita koje je Politehnika uzela mimo zakona, jer se prema 
statutu Politehnika može zadužiti do 500.000 kn, a iznad toga treba pitati osnivača. Znači 
netko je prekršio statut Politehnike a to je dekan i predsjednik Upravnog vijeća a tu leži i 
odgovor na sljedeće pitanje. Zašto Upravno vijeće je sve to skupa toleriralo. 
Može iznijeti ono što su rekli troje članova Upravnog vijeća koji su predstavnici osnivača, koji 
se kunu da nisu imali informacija, iz razloga što bivši predsjednik Upravnog vijeća zajedno sa 
dekanom nije te informacije dao Upravnom vijeću. 
Nije imao saznanje ni za treći kredit o kojem je prethodno govorio. Iz tog razloga mišljenja je 
da je dobro došla odluka da se reagira i da se pomogne. 
Želi staviti sve na papir, čisto, upravo onako kako je pročelnica Matošević detektirala, te moli 
da se prihvati amandman koji ide u rebalans proračuna ako se želi da 15. sljedećeg mjeseca 
djelatnici Politehnike dobiju plaću. 
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Što se tiče revizije, da, učinjena je 2015. godine prema zakonu o reviziji i revizijskom 
postupanju. On kao župan uočio je da se preporuke revizije u međuvremenu nisu napravile i 
zato je rekao da želi novu reviziju, ali ne tu istu, već drugu, neovisnu, koja će vidjeti što se u 
međuvremenu učinilo i koja će dati preporuke za otklanjanje svih nedostataka. Da nije to 
napravio onda bi bio sukrivac, a ovako, čim je dobio informacije, reagirao je i prijavio 
nadležnim tijelima. 
 
PREDSJEDNIK daje riječ Jurici Šiljegu jer ima dodatno pitanje. 
 
JURICA ŠILJEG, (HDZ),  odgovara Županu da je jako dobro slušao što je govorio, ali misli 
da župan nije njega dobro slušao jer to što je govorio nije se odnosilo na njega kao Župana 
već se aludiralo na Upravno vijeće. Navodi da nakon razrješenja dekana, Upravno vijeće 
donosi niz protuzakonitih odluka koje su potpuno blokirale rad Visoke škole, legitimno Stručno 
vijeće škole zamijenile su izvanrednom upravom koju čine predsjednik Upravnog vijeća 
Politehnike Daglas Koraca i Dario Matika kao koordinator. Situacija je do te mjere bizarna da 
za koordinatora škole ne postoji niti jedan dokument kojim se dokazuje što ta osoba u školi 
zapravo radi. Neshvatljiva je i protuzakonita odluka Upravnog vijeća od 29. listopada 2018. 
godine kojom se za vršiteljicu dužnosti dekana imenuje Tatjana Matošević. 
 
PREDSJEDNIK upozorava vijećnika Juricu Šiljega da mu je isteklo predviđeno vrijeme, i 
upozorava ga da anonimne predstavke ne čita pred govornicom. Ukoliko zna čija je 
predstavka treba imenovati. Navodi da je to jedan presedan i da neće dozvoliti da se anonimne 
predstavke čitaju za govornicom Skupštine Istarske županije. Ukoliko netko želi nešto reći 
neka se javi imenom i prezimenom. Navodi da je vijećnik Šiljeg mogao to izreći kao svoj stav. 
 
MARIJA KADOIĆ BALAŠKO, (IDS), pozdravlja sve prisutne. Navodi da se iz godine u godinu 
donose određeni propisi koji utječu na visinu proračuna općina, gradova i županije. Svaka 
porezna reforma koja se donosi i to nakon što se već donesu prijedlozi proračuna što je slučaj 
i ove godine, konkretno radi se o izmjeni poreza na dohodak i mijenjaju se porezni razredi i 
stope određenih primanja, npr primanja od 17.500 kn koja se sada oporezuju sa stopom od  
36%, sada se povećavaju do iznosa od 30.000 kn i oporezovat će se stopom od 24% a iznad 
toga stopom od 26%. Osim toga predlaže se i izmjena paušalnog poreza iznajmljivača na 
način da je predloženo da se ne može oporezovati u iznosu manjem od 150 i ne višem od 
1.500 kn kn po krevetu godišnje.  
Zanima je da li je Župan zajedno sa gradonačelnicima i načelnicima zauzeo neki stav o visini 
tog poreza. Osim toga poznato je i da je predloženo povećanje boravišne pristojbe za 
prosječno 25% što je namjenski prihod. 
 
ŽUPAN zahvaljuje na ova dva pitanja koja idu pod zajednički nazivnik, zapravo riječ je o 
supsidijarnosti. O tome se pričalo na Turističkom vijeću Istarske županije, usuglašen je stav 
Turističkog vijeća i općina i gradova gdje sasvim sigurno ova Županijska skupština nikome 
neće „naređivati“ općinama i gradovima o visini boravišne pristojbe ili paušalnog poreza, ali 
uvijek će se poštivati konvencija koja je potpisana o supsidijarnosti i uvijek se pita njih koji 
najbolje znaju situaciju na svom području o konkretnim temama. Na koordinaciji će se o tome 
razgovarati i pokušati doći do zajedničkog stava. 
 
DAMIR GRÜNBAUM, (ŽIVI ZID),  zahvaljuje županu na izvješćivanju o aktualnim temama, 
mišljenja je da su za to zaslužni i vijećnici Živog zida i da će se takva praksa nastaviti. Ono 
što je htio pitati za Uljanik, Župan je već iznio informaciju o pomoći radnicima iako je mišljenja 
da je ta pomoć trebala biti malo izdašnija. 
Drugo pitanje je pitanje smeća, svi znamo da su se troškovi utrostručili za sve građane, znamo 
da je i voda skupa skoro koliko i struja, da postoji još komunalna naknada i svi ti troškovi su 
opteretili naše građane. Očekuje od Župana da se nešto na tom polju učini, jer znamo da u 
Istri imamo preko 15.000 blokiranih računa građana. 
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Postavlja pitanje da li će se nešto učiniti u vezi tih poskupljenja jer je uvijek naglašavano kako 
izgradnja Kaštijuna neće pasti na teret građana, a drugo da li će ipak pomoć radnicima 
Uljanika biti malo izdašnija? 
 
ŽUPAN zahvaljuje na konstataciji i na dva pitanja. Oko Uljanika svjesni smo teškoće i 
problema, gradovi i općine prema dogovoru su ti koji su najbliže radnicima, ali ide se na način 
da i u proračunu druge godine želimo „podebljati“ ta sredstva, a ni Županija neće „žmiriti“ na 
ove situacije. Što se tiče Uljanika najvažnija je uloga Ministarstva i plan restrukturiranja, jer taj 
plan u Bruxselles šalje država tj. Ministarstvo i vjeruje da će u fokusu tog plana koji hoće i 
mora imati proizvodnju, da će iza toga sljedećih godina  stati država i sa svojim sredstvima, 
pa da se opet Uljanik konsolidira, odnosno da ljudi ne odlaze iz njega jer ostaju bez plaće. 
Svjesni smo veličine problema, presudni su tjedni ispred nas kako bi se socijalnom politikom 
smirila situacija a to je politika posla, odnosno gradnje brodova. 
Što se tiče smeća, puno smo puta o tome ovdje pričali i puno toga sada pomalo izlazi van. 
Ljudi sada dobivaju uplatnice i jasno je sve ono što smo nagovještavali, ali svjesni smo da to 
nije samo rezultat Kaštijuna nego prije svega novog sustav gospodarenja otpadom i da 
povećanje cijene nema samo jednu adresu, dakle razlog takvih cijena isključivo i jedino nije 
Kaštijun. Kaštijun košta, ekologija košta, čisti okoliš košta, no može obećati da će nastaviti 
razgovarati sa vlasnicima, gradonačelnicima i načelnicima, ali i apelirati da svi maksimalno 
razvrstavamo smeće da bi nam računi bili manji. Svjesni smo svega, to sutra očekuje cijelu 
Hrvatsku, ne samo to nego i penali, a ono što najviše boli je da će se ti penali plaćati iz 
državnog proračuna kojega punimo svi mi koji radimo. Znači netko će dva puta biti kažnjen i 
zato to ne može prihvatiti. U međuvremenu ćemo nastaviti raditi da pomognemo našim ljudima 
u bilo kojem segmentu. 
 
DAMIR GRÜNBAUM, (ŽIVI ZID),  navodi da Marinščina ima cijenu 470 kn po toni, a Kaštijun 
730 kn, to je jedna stavka gdje se možda može nešto učiniti, a druga stavka je što se tiče 
cijene vode, Istra ima najmanje gubitaka u prijenosu 20% a Hrvatska ima 50% i mišljenja je 
da se tu da dosta toga učiniti. 
 
ŽUPAN naša ideja je u svemu što radimo da poštujemo zakon i da namjenski i dugoročno 
razmišljamo. Ne bi bilo dobro da još i te neke spomenute djelatnosti sufinanciramo iz različitih 
proračuna, iz nenamjenskih sredstava, što neki drugi rade, jer onda će biti manje novaca za 
neke druge naše zajedničke potrebe koje plaćamo iz proračuna. Naravno da će se raditi na 
tome da budu cijene sve manje, ali uvijek je za to da gdje se trošak ostvari da se iz tog 
namjenskog prihoda se i plati. 
 
TEA GOLJA, (nezavisna), želi se referirati na dva dokumenta, jedno očitovanje od 11. 
listopada ove godine vezano za pulsku Politehniku i Zaključak od 2. listopada 2018. Citira 
navod župana iz očitovanja od 11. listopada gdje Župan navodi da je Istarska županija osnivač 
Politehnike Pula, međutim navedenom školom ne upravlja Župan već to sukladno propisima 
čini Upravno vijeće. 
Svakako se slaže s tom konstatacijom koja je u potpunosti ispravna, no ono što je zbunjuje je 
Zaključak župana od 2. listopada 2018. prema kojem se Župan upušta izravno u upravljanje 
Politehnikom i to u tokči 5, točka 6 gdje izričito zabranjuje dekanu da poduzima čitav niz 
poslova na koje je ovlašten Statutom Politehnike uz naznaku da se to primjenjuje sve dok 
„Župan Istarske županije svojim Zaključkom ne utvrdi da su stvoreni uvjeti za otklanjanje 
utvrđenih nepravilnosti u radu i poslovanju Politehnike Pula“. 
U točki 7. se određuje da su za provedbu ovog Zaključka odgovorni predsjednik Upravnog 
vijeća i dekan, te Stručno vijeće i Upravno vijeće Politehnike Pula. 
Nadalje u Zaključku se citiraju razni propisi pa tako i Statut Politehnike u kojem ni na jednom 
mjestu nije vidljivo da je predviđeno da bi župan smio davati naloge Stručnom vijeću. Zapravo 
ni Statut Politehnike ni Statut Istarske županije niti jedan drugi propis ne omogućuje ovakvo 
miješanje župana u rad visokoškolske ustanove. 
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Moli župana da pojasni koji je pravni značaj ovog Zaključka i zbog čega se on danas ne može 
pronaći među aktima koji se svaki mjesec objavljuju na mrežnim stranicama Istarske županije. 
 
ŽUPAN očekivao je takvo pitanje jer je čuo neke prijepore oko ova dva dokumenta. Prvi 
dokument od 2.10. nije morao napraviti, i mogao je i dalje pustiti otvorenu „špinu“, ali ovim 
dokumentom su se zatvorile „špine“ kada se shvatilo koje su financijske dubioze nastale, koje 
bi se prelile preko zakona o ustanovama na osnivača, a to je Istarska županija i odgovorna 
osoba župan. Upravo zbog toga je taj Zaključak donesen, jer nije htio preuzimanje nekih novih 
financijskih obveza bez prethodne suglasnosti osnivača. Dakle nije blokiran rad i nije se 
miješao nekome u posao niti nastavu, već je jasno rekao da ne želi da se radi kao do sada, 
jer vidimo kojim financijskim minusima je rezultirao takav rad, već da želi da ga se izvještava. 
Zbog svega toga pravnici u županiji su predložili takav zaključak. 
Što se drugog dokumenta tiče, niti je do sada niti neće u buduće kao župan se miješati u 
planove i programe niti rad Stručnog vijeća. Upravno vijeće ima svoje ovlasti i zadatke prema 
Statutu. Mišljenja je da su oba dva dokumenta apsolutno bila potrebna. 
 
MARINO BALDINI, (SDP), pripremao je pitanje međutim župan mu je „izbio“ sve argumente 
kada je govorio o Uljaniku koje je bilo dosta iscrpno, što je dobro jer se tako konkretizira rad 
ovog tijela.  
Sve što se tiče Uljanika i sve što se dogodilo u posljednje vrijeme je pozitivno ali postavlja se 
pitanje da li možda Grad Pula i Županija može još više učiniti i pomoći, da li možda naš resor 
gospodarstva može ubrzati donošenje plana restrukturiranja. Ne moramo se bojati pogriješiti, 
jer najveća greška je ne uključiti se. 
Što se tiče socijalnog programa, pozdravlja, to je dobro, iako tu fali nešto malo radnika fali u 
tim proračunima, nekih 400 – 500 radnika bez obzira na onih tisuću što je otišlo, pa bi volio da 
se o tome vodi briga. 
Drugo pitanje je malo iz pretprošlog stoljeća ili futurističko, kako god možemo shvatiti. Najprije 
želi čestitati na početku radova na istarskom ipsilonu, ali pita da li je negdje u nekom  programu 
ili je to samo futuristička ideja kao što je bilo u doba bivše države, Kraljevine Italije a posebno 
u doba Austro-Ugarske, kad su napravili projekt za željeznički tunel kroz Učku. Da li postoje 
neke projekcije i nova saznanja ili se potpuno  odustalo od takvog projekta? 
 
ŽUPAN navodi da mu je drago što nova Uprava Uljanika nastupa otvoreno, razgovarali su o 
svim temama kako bi se u zajedničkom razgovoru i kroz zajednička djelovanja pokušalo 
pomoći. Nije samo plan restrukturiranja otvoreno pitanje između Uljanika i javnog sektora, kao 
ni između 3. maja i javnog sektora. Puno je još otvorenih tema kojih je Uprava svjesna. 
Cijeli tjedan su stručni ljudi iz financija ali i drugih odjela Grada razgovarali s Upravom Uljanika 
kako bi zajednički tražili neka rješenja i kako ne bi ugrozili žiro račun ili plan restrukturiranja. 
Župan nudi i s ovog mjesta pomoć i Županije, da li Odjela za održivi razvoj ili Odjela za 
proračun i financije. Ukoliko budu od nas tražili mi ćemo vrlo konkretno nastupiti. 
Vezano za željeznice, navodi da će na dnevnom redu jedne od sljedećih Skupština biti jedan 
prometni plan kojeg radimo jer želimo definirati prometnu strategiju naše županije ali i šire, 
prema naputku Ministarstva zajedno sa Primorsko goranskom i Ličko senjskom. Do kraja 
godine mora se donijeti plan razvoja ovog područja kako bi to bio preduvjet za povlačenje 
europskih novaca za bilo koju prometnu investiciju. To je preduvjet onoga što se već 
razgovaralo sa ministrom i HŽ-om a to je da oni počnu projektirati. Znači trebamo imati 
prometni plan kao preduvjet da bi projekte mogli kandidirati na EU fondove. Željeznica je u 
lošoj poziciji s čime je jako dobro upoznat i ministar i premijer. Još jednom zahvaljuje na 
inicijativi. 
 
GORAN POROPAT, (ŽIVI ZID), osvrnuo bi se vezano za Politehniku na činjenicu kada Župan 
kaže da nije znao, da nije imao podatke da nisu znali, upravo to je problem i smatra da to 
nipošto ne opravdava od odgovornosti a posebno ako znamo, prema riječima bivšeg dekana 
a ne anonimno, da ste imali svoje ljude iznutra.  
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S druge strane svjedoci smo curenja podataka i dosad neviđene hajke u Istri, na bivšeg 
dekana i predsjednika Upravnog vijeća gdje se radi o potpunoj diskreditaciji akademske 
zajednice, te postavlja pitanje kako je moguće da jedna privatni dnevnik posjeduje podatke 
koje nije imao niti župan niti vijećnici Istarske županije? 
 
ŽUPAN želi reći da određena pitanja nemaju adresu ovdje u Istarskoj županiji i on kao župan 
je zadnji koji je radio hajke ili odavao neke podatke. O tome je čitao isto kao i ostali. Mi ovdje 
pričamo o ustanovi čiji smo osnivači i mi trebamo a) odgovarati za financije i to i radimo, 
solidarno prema Zakonu o ustanovama i b) ne se miješati u akademsku zajednicu, u njihov 
rad koji se tiče stručnog dijela, Stručnog vijeća i dekana. Uvjerava da to mi nećemo činiti, niti  
zna tko su članovi Stručnog vijeća niti je to posao Župana.  
Čitao je zaključke Odbora gdje se kaže da treba ustanove i trgovačka društva „češljati“ ovdje 
na Skupštini s čime se svakako slaže. Takvih tijela ima oko 70, treba vidjeti koje da koje ne, 
jer inače četiri, pet ili šest Županijskih Skupština će se samo time baviti. 
Posebno naglašava da nije reagirao niti radio pritiske i nije htio istupiti prema van zbog ugleda 
Politehnike dok nastavno osoblje zajedno sa studentima nije to odobrilo. Htio bi da se ta priča 
završi, da se stabilizira i financijski i obrazovno i da opet Politehnika bude na ponos, a ne da 
iz tjedna u tjedan čitamo loše stvari o njoj. 
 
GORAN SUBOTIĆ, (SDP), pozdravlja sve prisutne. Prvo pitanje je da li postoji plan i strategija 
razvoja bolnice dr. Martin Horvat u Rovinju? 
Drugo pitanje tiče se bolnice u Puli. Čestita na povoljnijim kamatama i uvjetima kredita, 
međutim navodi da ćemo imati modernu novu bolnicu sa modernom opremom, ali imat ćemo 
nedostatak medicinskog osoblja, liječnika i medicinskih sestara. Činjenica je da su naši 
medicinski tehničari jako cijenjeni i traženi diljem Europe gdje rade za puno više plaće. Prije 
petnaestak godina kada je i sam završio tu srednju školu, mnogi njegovi kolege otišli su u 
Italiju gdje su uz svaku bolnicu bili smještajni kapaciteti gdje su mogli živjeti blizu bolnice, za 
jako male najamnine. Mnogi su ostali tamo živjeti i ne planiraju se vraćati. 
Zanima ga da li imamo neku viziju kako privući te ljude i zadržati? 
 
VALERIO DRANDIĆ odgovara da Bolnica u Rovinju ima svoje razvojne planove i srećom u 
njih su duboko involvirani i Istarska županija kao osnivač i Grad Rovinj kao zainteresirana 
strana. U ovom trenutku ti planovi su dvojakog karaktera, investicijskog i organizacijskog.  
Što se tiče investicijskog, postoji točno jedan plan uređenja svih objekata u bolnici koji se 
sastoje od dvije faze. Prva faza u vrijednosti od 20 milijuna kuna koju sa trojnim sporazumom 
financiraju bolnica, Županija i Grad u trećinama. Računa se i na sredstva Fonda za energetsku 
učinkovitost, gdje bi se obnovila kotlovnica i smještajna zgrada. 
Postoji druga faza koja se odnosi na samo „srce“ bolnice, a to je kompleks terapije i 
hidroterapije. To je faza koja se zajednički financira, a najvećim dijelom Grad Rovinj putem 
svoje tvrtke, a radi se o potpunom rušenju sadašnje hidroterapije i u istim gabaritima izgradnja 
nove u kojoj će biti puno bolničkih sadržaja ali i sadržaja za sportaše tj. u prvom redu bazen 
koji će u popodnevnom i večernjim terminima služiti sportašima. Naravno biti će dva bazena 
od čega jedan isključivo za pacijente. 
Ova druga investicija će koštati između 30 i 35 milijuna. Izrađeni su idejni projekti i studije 
energetske učinkovitosti i plan je da se jedno i drugo realizira najkasnije unutar tri godine. 
Paralelno s time se rade i programi medicinskih sadržaja i dopune današnje djelatnosti 
bolnice, sve u cilju zdravstvenih potreba građana ali i zdravstvenog turizma, gdje će se koristiti 
i EU fondovi. 
Što se tiče Opće bolnice Pula, itekako se nastoji, ne samo da imamo modernu novu zgradu i 
opremu, već i da zadržimo, a i privučemo nove liječnike. Ulazak u Europsku uniju utjecao je 
na to da liječnici mogu odlaziti raditi u inozemstvo, ali isto tako jedan dio liječnika prešao je u 
novootvoreni privatni Medico centar gdje imaju osmosatno radno vrijeme i bez dežurstava. 
Mi imamo određene programe, računamo da imamo i prednosti a to su nova bolnica, 
atraktivno podneblje, more, povoljna klima. Pored svega toga, osiguravamo i stambene 
prostore i svega onoga što je potrebno jednom doktoru koji se odluči doći raditi u Pulu, npr. 
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Pomoć pri smještaju djece u vrtiće, osiguranje povoljnih kredita i niz drugih  mjera. Dakle 
Županija je razradila jedan paket mjera kako zadržati i kako privući doktore. Činjenica je da 
određeni broj doktora i dolazi. Međutim najveća pomoć bi bila kada bi država konačno 
izmijenila jedan manji dio propisa kojim bi omogućila da naši specijalizanti dio staža odrađuju 
u našoj bolnici. Tu priliku ćemo dobiti ako otvorimo medicinske studije što je preduvjet da 
pulska bolnica postane klinika i time može zadržati vlastite specijalizante a privlačiti i tuđe u 
svoju kliniku. 
Na tu priču se nadovezuje i početak gradnje Medicinske škole jer su nam i kadrovi srednje 
stručne spreme jako potrebni, a pomalo i deficitarni. 
 
 
PREDSJEDNIK zaključuje drugu točku dnevnog reda. 
 
 
 

AD - 3 
Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 2021. 

godinu – I. ČITANJE 
 
 
PREDSJEDNIK napominje da po proceduri danas imamo na dnevnom redu I. čitanje 
Proračuna sa projekcijama za 2020. i 2021. godinu. Do 30. 11. je rok za dostavljanje 
amandmana i po obradi amandmana 17.prosinca je predviđena sjednica Skupštine za 
usvajanje proračuna za 2019. godinu. 
Daje uvodnu riječ Županu Valteru Flegi i zatim pročelnici Upravnog odjela za proračun i 
financije Tatjani Matošević 
 
ŽUPAN navodi da danas raspravljamo o Proračunu, naravno da će biti prostora i za 
amandmane. Prilikom predlaganja amandmana moli za realnost, da to bude kao i prijašnjih 
godina. Ima čast da mu je to već šesti Proračun, te ukoliko amandmani budu realni i mogući i 
kažu gdje će biti plus, a gdje minus, tada će se moći i prihvatiti. Objedinjeni Proračun iznosi 
1.424.700.000 kn, od čega na Istarsku županiju otpada 21,6% ili 307.350.000 kn. Sve ostalo 
ide na proračunske korisnike. 
Navest će osnovne izazove s kojima se nosimo prilikom planiranja Proračuna. S jedne strane 
imamo stabilnu situaciju što se tiče punjenja poreznih prihoda iz poreza na dohodak što ne 
znači da će to tako biti i sljedećih 14 mjeseci ako pričamo do kraja sljedeće godine. To zato 
jer još u Saboru nije usvojen novi porezni paket, odnosno izmjene poreznih zakona koje se 
direktno reflektiraju na nas. I sam ministar je rekao da je još otvorena rasprava i da se još 
nešto može mijenjati pa je teško u ovakvoj situaciji znati u kojem će smjeru te eventualne 
promjene ići. Zasada znamo tu jednu koja će nam zasigurno uzeti oko milijun kuna, a to je 
povećanje poreznog razreda gdje se obračunava stopa od 24%, sa 17.000 na 30.000 kuna.  
Da li će biti još nekih promjena to zasada ne znamo, a ne znamo ni sa kojim kapacitetom će 
Uljanik sutra raditi. To su inputi kojih se trebamo držati kako bismo zadržali stabilnost 
proračuna. 
Nada se da ćemo u trećem mjesecu kada budemo imali prvi rebalans i zaključili proračunsku 
godinu, te radili izmjene i dopune proračuna, imati prostora za nove manifestacije, programe, 
ideje i projekte. 
Iz tog razloga smo išli na nivou ove godine, s takvim inputima i mišljenja je da je to razumno 
planiranje. Posebno ga veseli postotak od 35,4% za razvojne programe, te da 727 milijuna 
kuna, i nije malo u odnosu na sve naše zakonske obveze koje trebamo kroz proračun 
ispunjavati.  
Radi lakšeg praćenja izdvojio je pet najvećih tema ili područja koje kroz proračun iz razvojnih 
programa plaćamo, što je jako dobro jer zadovoljavamo zakonsku formu, ali i radimo nove 
iskorake kako bi imali gradnju i razvoj. 
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Važno je reći i da ovih dana čekamo suglasnost Vlade a i razgovarano je sa ljudima iz 
Ministarstva financija da daju zeleno svjetlo za početak gradnje Medicinske škole kao najveći 
kapitalni projekt sljedeće godine iz našeg proračuna za koji mislimo da će biti potrebno izdvojiti 
oko 52 milijuna kuna, te da nakon javne nabave i prije svega zelenog svjetla Ministarstva, 
sklopimo sporazum sa Gradom Pula da se zajedno krene u tu investiciju. 
U dijelu zdravstva i socijalne skrbi želi reći da se nada da će se nastaviti ulagati u Domove za 
starije. Na proljeće se planira završetak doma D.Pergolis u Rovinju, projektira se Raša, 
obnavlja se Novigrad. Prošli tjedan je započela rekonstrukcija škole u Raši gdje se dobilo 
sredstva od Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, što je velika investicija. 
Također očekuje u sljedećoj godini gradnju navodnjavanja, tu posebno izražava zahvalnost 
Ministarstvu poljoprivrede kao i Hrvatskim vodama gdje je nedavno održan sastanak sa 
direktorom. S obzirom da je javno nadmetanje završeno i da nedostaje određeni dio sredstava, 
ali svjesni da bi ponavljanje natječaja ugrozilo gradnju i povlačenje bespovratnih sredstava, 
Hrvatske vode su dozvolile i rekle da se ide dalje u omjeru 80 % - 20% kako je i projektnom 
dokumentacijom prihvaćeno. Nedostajući iznos sredstava financirat će se iz proračunske 
rezerve, isto su napravile i Hrvatske vode i otklonjene su sve prepreke da konačno krene ova 
velika gradnja financirana bespovratnim novcima. Još je par manjih stvari a to su ulaganja u 
školstvo, nabavka novog kombija za Oprtalj i Fažanu koji će smanjiti trošak prijevoza. Također 
izražava zadovoljstvo iznosom od 1.100.000 kuna koji se izdvajaju za naše poduzetnike, za 
njihove projekte i programe, kako bi ih pomagali u borbi na globalnom tržištu. 
Ovdje se želi zahvaliti pročelnici Službe za javnu nabavu gospođi Margareti Stipančić koja 
uskoro ide u mirovinu. Dogovoreno je da se Služba za javnu nabavu i Upravni odjel za 
proračun i financije spoje u jedan Odjel, pa da se na taj način i ovdje malo „ušpara“ i pridonijet 
će racionalizaciji županijske uprave. 
Zaključuje i navodi da je ovakav prijedlog proračuna održiv, razvojan ali i socijalno osjetljiv. Ne 
znači da ga nećemo promijeniti već u trećem mjesecu, vijećnike poziva, kao što je bilo i 
prethodnih godina,  na jedno konstruktivno sudjelovanje amandmanima. 
 
 
TATJANA MATOŠEVIĆ, pročelnica UO za proračun i financije obrazlaže predmetnu točku 
pomoću Power-Point prezentacije. 
Predlaže se proračun u visini od 1.424.700.000,00 kn, a u narednim razdobljima u 2020 u 
visini od 1.073.050.000,00 kn,  te 1.055.600.000,00 kn u 2021.g.  
U odnosu na tekući plan proračun je veći za 7% odnosno za 94,5 milijuna kuna. 
Prikazani su planirani prihodi i primici kao i rashodi i izdaci po godinama. 
Prema uputi Ministarstva financija dužno smo bili u proračun i proračunske projekcije ugraditi 
manjak opće bolnice i to jedan dio u 2018 godini, a ostatak od 64 milijuna kuna raspoređen je 
u sljedećim godinama 21 milijun u 2020. godini i 22 milijuna kuna u 2021. godini. 
Izvori financiranja, odnosno saniranja manjka se planiraju iz državnog proračuna, odnosno 
Ministarstva zdravstva. Udio Istarske županije u ukupnom proračunu je 22%, a proračunskih 
korisnika 78%. 
Prihodi Istarske županije iznose 432,5 milijuna kuna, a prihodi proračunskih korisnika 922 
milijuna kuna. 
Zadnjih godina počinje biti pravilo da kada se započinje s izradom prijedloga proračuna, 
počinju se najavljivati promjene u Zakonu o porezu na dohodak, što za sve lokalne proračune 
u pravilu znači manje sredstava. Stoga, kao što je i Župan rekao, u sljedeću godinu treba ući 
oprezno, planirati samo ono za što smo sigurni da možemo i ostvariti, pa tako smo učinili i u 
Trećim izmjenama i dopunama. Planirana vrijednost se nije mijenjala s namjerom da 
eventualni višak koji će se ostvariti po godišnjem obračunu ugradimo u prve izmjene i dopune 
proračuna. 
Ukupni porezni prihodi su veći za 4% u odnosu na tekući plan gdje se povećavaju županijski 
porezi za gotovo 2.700.000 kn. 
Pomoći su prihodi iz drugih proračuna i planiraju se u iznosu od 271 milijun kuna, raspoređeni 
su između Županije i proračunskih korisnika. Predviđenih 180 milijuna kn za Istarsku županiju 
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su zapravo sredstva koja se iz našeg proračuna prenašaju proračunskim korisnicima i to 
gotovo 50%. 
Kod namjenskih prihoda planiraju se primici u iznosu od 405 milijuna kuna u 2019. godini, a 
radi se o korištenju kredita za koje će se suglasnosti i ugovori sklopiti u ovoj godini. 
Rashodi su također prikazani po vrstama. Financijski rashodi se u 2019. g. smanjuju i to 
značajno jer se više neće plaćati interkalarne kamate za kredit za Opću bolnicu Pula, nego 
kreće kredit u otplatu a povećavaju se izdaci radi početka otplate kredita. 
Udio Županije i proračunskih korisnika planiran je u istom omjeru i u projekcijama proračuna 
za 2020. i 2021.g. 
Udio Istarske županije u 2020.g. planira se u iznosu od 263 milijuna kn, a udio u 2021. godini 
planira se u iznosu od 233 milijuna kn. 
Kod rashoda po Upravnim odjelima vidljivo je da najveći udio ima Upravni odjel za zdravstvo, 
zatim Upravni odjel za obrazovanje i Upravni odjel za poljoprivredu. 
Rashodi planirani za podmirenje troškova učinjenih u sanaciji onečišćenja u Raškom zaljevu 
planirani su u Upravnom odjelu za održivi razvoj i zato je iskazano odstupanje u 2019. u 
odnosu na 2020. i 2021. g. 
Također naglašava da se 66% proračunskih sredstava odnosi na zdravstvene ustanove. 
 
PREDSJEDNIK zahvaljuje pročelnici i otvara raspravu po Klubovima. 
 
SANJU RADOLOVIĆ, (Klub SDP-HSU-SDSS), zanima kako teku pripreme za Riznicu 
Istarske županije s obzirom da je predviđeno 100.000 kn, a isto tako i u projekcijama. 
Dalje što se tiče Upravnog odjela za kulturu na poziciji Povijesnog i pomorskog muzeja 
Istarske županije stoji stavka od 108.000 kn za sufinanciranje rashoda za zaposlene u Gradu 
Pula, pa traži pojašnjenje o kakvom se sufinanciranju radi? 
Isto tako kod rashoda za zaposlene vidljivo je u svim muzejima i kulturnoj agenciji, radi se o 
plaćama za jednog djelatnika, pretpostavlja da se radi o ravnatelju ili ravnateljici, pa je zanima 
da li postoji nekakva strategija kako da se poveća broj zaposlenih ili da se uzmu pripravnici 
na stručno osposobljavanje jer je evidentno da same aktivnosti određenih kulturnih ustanova 
nisu dovoljne. Slaže se da je jedan od razloga i nedostatak kadrova. 
Što se tiče Upravnog odjela za zdravstvo zanima je kakvi su planovi sa zgradom uprave u 
Mornaričkoj bolnici za koju je najavljivano da će se prenamijeniti u stanove za liječnike. Vidljivo 
je da je u Proračun stavljena poprilično mala stavka za stambeno zbrinjavanje liječnika u 
iznosu od 200.000 kn, te je zanima u kojoj je fazi realizacija tog projekta? 
Isto tako vidljivo je da je stavljena stavka pod Opću bolnicu samo za ovu godinu u iznosu od 
samo 40.000 kn radi prevencije širenja rezistentnih bakterija, nisu predviđene stavke u 
projekcijama za sljedeće godine, pa je zanima o čemu se radi? 
Kod Upravnog odjela za gospodarstvo, pozicija poduzetnička infrastruktura, iznos od 500.000 
kuna koji je smanjen u odnosu na prethodnu godinu sa 1.250.000 kn. Zanima je na što se 
konkretno odnosi ta poduzetnička infrastruktura, što je financirano i zašto je smanjeno kada 
govorimo da naša županija  potiče rast i razvoj gospodarstva? 
Kod stavke razvoj i promocija inovacija koja je planirana sa 90.000 kuna, zanima je o čemu 
se radi i što se financira? 
Unutar ovog odjela je i Vijeće tržišta rada. Osobno je mišljenja da bi samo Vijeće trebalo malo 
akcelerirati svoje aktivnosti. Imali su u 2017. godini ostvarenje svojih aktivnosti u iznosu od 
29.000 kn a za sljedeću i naredne dvije planira se stavka od 50.000 kn pa je zanima za što su 
planirana ta sredstva i koji je indikator pokazatelja rada tog Vijeća i kako provode strategiju 
ljudskih potencijala? 
Kod Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i europske poslove zanima je revitalizacija 
Završja. Već niz godina se kroz proračun provlači ta stavka, pa tako i ove godine sa 176.000 
kn a 2019. sa 165.000 kn. Zanima je u kojoj fazi je taj projekt, da li se i dalje radi o financiranju 
projektne dokumentacije, odnosno što se financira sa 165.000 kn u narednoj godini? 
Vezano za Regionalni koordinator za EU programe i fondove čije je osnivanje nametnulo 
Ministarstvo europskih fondova, rashodi za zaposlene u 2018. godini su iznosili 480.000 kn, a 
u 2019. 679.000 kn. Zanima je koliko ima zaposlenih i da li se sredstva za plaće i ostali 
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materijalni rashodi mogu financirati iz sredstava tehničke pomoći Programa konkurentnost i 
kohezija ili svo financiranje mora ići na teret županijskog proračuna? 
Vezano za Upravni odjel za obrazovanje, u 2017.g. s iznosom od 772.000 kuna bilo je 
ostvareno financiranje Turističko ugostiteljskog centra Pula, a ista uopće nije ostvarena u 
2018. godini a niti nemamo planova za 2019. i 2020. godinu, pa je zanima što je s tim 
projektom? 
 
VILI ROSANDA, (Klub IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI), navodi da će više komentara imati na 
II. čitanju Proračuna. Sada želi pohvaliti Proračun koji je iznimno transparentan i detaljan. 
Dobro je što svi Klubovi imaju dovoljno vremena da između I. i II. čitanja slože kvalitetne 
amandmane. Također napominje da je iz ovog proračuna jasno vidljiv smjer Županije, da se 
radi o jednom investicijskom proračunu. Posebno pohvaljuje investicije u smjeru obrazovanja, 
izgradnjom novih škola u Kanfanaru , Bujama i Puli. 
 
DAMIR GRÜNBAUM, (ŽIVI ZID), navodi da će Živi zid glasati protiv Prijedloga proračuna za 
2019.g. Mišljenja je da ovaj proračun kao i svi proračuni u Republici Hrvatskoj zadnjih godina, 
hrane karcinom klijentelizma i nepotizma“. Glasanjem za njega mi postajemo saučesnici svih 
malverzacija kojih smo svjedoci, tu misli na kadroviranje u Politehnici, kadroviranje u samoj 
Županiji, nada se da nećemo uskoro govoriti i o osnovnoj školi dr. Mate Demarin u Medulinu. 
Govorimo o izgradnji sustava javnog navodnjavanja Červar Porat – Bašarinka, gdje će se 
najveći dio sredstava usmjeriti za navodnjavanje u najvećem dijelu Agrolaguni, što je čisto 
pogodovanje. 
 
TATJANA TOMAIĆ (Klub HDZ-a), želi skrenuti pozornost na neke sitnice koje su tu vidljive. 
U Prijedlogu proračuna našla neke stavke koje su usvojene prošle godine kao amandmani a 
nisu realizirane, pa se postavlja pitanje što onda time dobivamo, usvajamo amandman koji se 
kasnije ne provede. Konkretno radi se o amandmanu vezano za azil za životinje koji je usvojen 
u iznosu od 70.000 kn ali nije realiziran. Isto tako usvojen je amandman za Sveučilište koji isto 
nije u punom iznosu od 200.000 kn usmjeren prema Sveučilištu. Postavlja pitanje kako je to 
moguće i kakvi su to propusti? 
Želi se nadovezati i na Upravni odjel za turizam vezano za razvoj cikloturizma, znamo da je 
cikloturizam u sklopu plana razvoja turizma u Istarskoj županiji 2015.-2025. gdje je velika 
stavka za održavanje 78 km Parenzane, međutim nema operativnog plana daljnjeg razvoja 
cikloturizma. Za Parenzanu se troši 579.000 kn, a razvoj cikloturizma za cijelu godinu je 
36.000 kn. Mišljenja je da je to nedovoljno, pogotovo ako se nadovežemo na ono što je i Župan 
rekao da bi bilo dobro povezati cijelu Istru biciklističkim i pješačkim stazama, pa bi trebalo više 
sredstva usmjeriti prema tome, a ne Odjelu za turizam još smanjivati sredstva. 
Kod Upravnog odjela za kulturu isto vidimo smanjenje sredstava. Prošle godine podnio se  
amandman za elaborat kojim bi se vidjele mogućnosti za osnivanje simfonijskog orkestra, ako 
bi bilo moguće to bi se i sada probalo napraviti. Mišljenja je da je to jedna civilizacijska razina 
čime bismo puno dobili na kulturi u Istri gdje imamo osnovne i srednje glazbene škole,  i 
Muzičku akademiju, a ovo je zadnja karika koja nedostaje. 
Također kao i prošle godine, tražit će besplatan obrok za djecu, mišljenja je da to nije 
nemoguće, pogotovo kada znamo da je prošle godine Osječko-baranjska županija u ovom 
periodu to napravila. U suradnji s općinama i gradovima to bi bilo ostvarivo. U puno segmenata 
pričamo o nadstandardima, što je u redu, međutim zaboravljamo na neke osnovne standarde. 
 
PREDSJEDNIK, zatvara raspravu po Klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
 
GORAN SUBOTIĆ, (SDP), želi se osvrnuti na Razdjel 9 Upravnog odjela za obrazovanje, 
sport i tehničku kulturu, gdje vidimo da je sport u Prijedlogu proračuna za 2019. godinu najviše 
zakinut. Posebno ga smeta što Školski sportski savez Istarske županije ima smanjenje od 
52.200 kn, a on okuplja najviše učenika , trenutno ima 10560 članova, koji planira i organizira 
sportska natjecanja za djecu. Činjenica je da je od 2012. do 2018. udvostručen proračun 
sportskog saveza, ali je isto tako činjenica i da je peterostruko povećan broj učenika od 1-4 i 
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5-8 razreda i učenika srednjih škola koji participiraju taj proračun. Zbog toga mišljenja je da to 
nije bilo pametno ovako predložiti. Zdravlje nacije je važna stvar. 
 
GORAN POROPAT (ŽIVI ZID), navodi da se njegova kritika proračuna odnosi na odnos 
sredstava koji odlaze na birokraciju i upravu naspram sredstava koja se usmjeravaju za 
poboljšanje kvalitete života. Ne misli pri tom na investicije u građevinskom dijelu koje 
pohvaljuje, već direktno ulaganje u učenike, učitelje, medicinske sestre, liječnike, konkretno u 
operativu, ljude koji su posvećeni i predani svom radu i svom pozivu. Oni su nosioci sustava 
a s druge strane su prvi na udaru kad se režu troškovi i kad se provodi tzv. racionalizacija 
poslovanja. Kad budu vidjeli da se konkretno ide u rezove u administraciji prvi će podržati i 
stati uz takav proračun. 
 
MIRJANU GALO (SDSS), zanima po kom kriteriju se odlučivalo o visini sredstava za 
nacionalne manjine. Postavila je pitanje i na Odboru, ali nije još dobila odgovor. Također pita 
zašto je Motovun filmski festival za 140.000 kn dobio više sredstava od Pula film festivala koji 
je puno značajniji, koji traje već 70 godina i puno bilje promovira Istru i Pulu. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu. 
 
VLADIMIR TORBICA pozdravlja sve prisutne. Što se tiče sredstava za Povijesni i pomorski 
muzej koje daje Grad Pula, to su sredstva za radno mjesto jednog muzejskog tehničara. 
Obzirom da Grad Pula nema svoj muzej, dogovor je da kroz zajedničku programsku suradnju, 
na ovaj način Grad Pula pomaže rad Povijesnog i pomorskog muzeja. 
Što se tiče Istarske kulturne agencije, tu imamo jednu zaposlenu osobu, ravnateljicu. Obzirom 
da je pokušaj racionalizacije i da ne idemo previše širiti kulturnu birokraciju pokušavamo razviti 
istarsku filmsku komisiju te dodatne zaposlenike pronaći u dogovoru sa turističkim 
zajednicama. Nada se da će se u tome uspjeti, a što se tiče stručnog usavršavanja, jedna 
djevojka je upravo otišla u Ameriku, a druga je primljena tako da stručno usavršavanje 
provodimo.  
Vezano za elaborat za osnivanje simfonijskog orkestra, to je sigurno nešto što je vrijedno, već 
su bili razgovori s Muzičkom akademijom u Puli. Treba sjesti i porazgovarati i pokušati pronaći 
način kako razriješiti to pitanje. Osnivanje jednog takvog orkestra jako puno košta i treba dobro 
planirati da bi se povukli određeni potezi u tom smjeru. 
Što se tiče pitanja oko filmskih festivala, činjenica je da je Pula film festival je državna 
manifestacija, dok je Motovun film festival inicirala i organizirala Istarska županija. Kad je 
Motovun film festival započeo, od Istarske županije je dobivao 800.000 kn, sada je to bitno 
manji iznos. Osnovni cilj zašto pomažemo i promoviramo Motovun film festival je promocija 
središnje Istre i pokušaj da se potakne jedna značajnija manifestativna festivalska kulturna 
djelatnost središnje Istre. To naravno ne znači da Pula film festival ne zaslužuje više, ali o 
tome se razgovara na razini države, Županije i Grada Pule. 
 
JOSIP ZIDARIĆ, odgovara vezano za azile za životinje. Prije godinu dana financirana je 
dokumentacija, ali nažalost  ove godine se nisu pomakli s mrtve točke. Obzirom da je azil u 
Pazinu na državnom zemljištu, još uvijek nisu riješili imovinsko pravne poslove, pa iz tog 
razloga nisu niti sredstva utrošena. 
 
LORENA BRGIĆ, odgovorit će na prvo pitanje vijećnice Sanje Radolović u svoje ime i u ime 
kolegice pročelnice Sonje Grozić Živolić o planiranim sredstvima za liječnike, gdje je bila 
primjedba da je to mali iznos, međutim radi se o tome da su to sredstva za sufinanciranje 
dijela kamate poslovnih banaka za stambene kredite liječnika, to je znači samo za dio kamata 
financiranih iz proračuna. Taj program još nije započeo, Upravni odjel za gospodarstvo i 
Upravni odjel za zdravstvo su zajednički u fazi smo izrade svih elemenata programa. Program 
će biti operativan sljedeće godine i smatra da su ova sredstva za početak dovoljna. Ukoliko 
bude potrebe, ovisno o interesima, kako se program bude razvijao, razmišljat će se o 
eventualno izradi prvih izmjena i dopuna proračuna za 2019. 
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Na primjedbu o smanjenju sredstava za poduzetničku infrastrukturu, navodi da se radi o 
sufinanciranju negospodarskih djelatnosti ustanove Metris. Već je prethodno rečeno da se u 
planiranje proračuna za 2019. trebalo ići vrlo oprezno zbog novih obaveza i nekih 
nepoznanica, pa se stoga zasada planirao ovaj iznos, možda će doći do neke korekcije u 
prvim izmjenama i dopunama proračuna. Ono što je novina sljedeće godine za Metris je 
provedba nova tri EU projekta, tako da će se veliki dio poslovanja ustanove financirati iz tih 
izvora. 
Treće pitanje se odnosilo na razvoj promocije inovacija. To su sredstva koja se planiraju za 
poticaj rada inovatora i komercijalizaciju inovacija. Ta će se sredstva podijeliti nakon obrade 
prikupljenih ponuda, nakon raspisivanja javnog poziva za financiranje rada udruga, što znači 
da u ovom trenutku ne možemo reći koliko će ta sredstva iznositi. Bitna je namjera, da će se 
pomoći inovatorima da zaštite, promoviraju i eventualno komercijaliziraju svoje inovacije. 
Četvrto pitanje je bilo vezano za planirana sredstva za Vijeće tržišta rada, sredstva su jako 
skromna, ove godine nisu ni iskorištena i to zato što poslove tajništva Vijeća tržišta rada 
obavlja se kroz Upravni odjel za gospodarstvo gdje su troškovi pokriveni kroz troškove 
administrativnog osoblja. Održivo funkcioniranje Vijeća tržišta rada će se financirati iz 
programa REI II. To je program čiji je nositelj Županija, financiran je iz europskog socijalnog 
fonda i traje od sredine svibnja ove godine do sredine svibnja 2020. godine. 
Najvažniji ciljevi programa REI II su osigurati sredstva za funkcioniranje Vijeća tržišta rada, 
zatim provedba mjera akcijskog plana strategije razvoja ljudskih potencijala, održivo 
funkcioniranje Vijeća tržišta rada, izrada nove strategije razvoja ljudskih potencijala 2021.-
2027. i poticanje razvoja poduzetništva i samozapošljavanja. Projekt je vrlo ambiciozan, 
složen, zahtijeva dobru razradu. Za njegovu provedbu su osigurana sredstva za dvije osobe. 
Uskoro će se saznati na koji način će se ispitati provedba mjera razvoja ljudskih potencijala, 
jer će u prosincu biti održane dvije radionice sa članovima Vijeća tržišta rada. 
 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, navodi da ove mjere za poticanje i razvoj zdravstvenih kadrova 
radi Upravni odjel za zdravstvo u suradnji sa svim drugim odjelima. Pitanje vezano uz zgradu 
uprave Mornaričke bolnice koja se namjerava prilagoditi potrebama smještaja kadrova. 
Vezano za to izradit će se studija opravdanosti i učinkovitosti svrhovitog korištenja i adaptacije, 
pa tek onda to i prikazati kroz dokumente. 
Što se tiče prevencije širenja rezistentnih bakterija predviđena je stavka od 40.000 kn samo 
za ovu godinu, naglašava da je to projekt koji je nastao na osnovu zapažanja seljenja tih 
bakterija između ustanova, uglavnom Domova za starije osobe i Bolnice i obrnuto. Predviđeno 
je da se u 2019.g. provede kao jedan novi projekt koji bi bio evaluiran prije kraja godine, i onda 
bi se procijenilo da li ga nastaviti i kako i iz kojih sredstava. Ukoliko se pokaže uspješno i 
potrebno, možda će se aplicirati i na neke fondove. 
 
FABRIZIO RADIN želi reći nekoliko riječi što se tiče besplatnih obroka za sve učenike u 
školama, što smatra da bi se trebalo rješavati na razini lokalnih samouprava za djecu u 
socijalnom statusu u okviru socijalnih programa jedinica  lokalne samouprave koji su u ovom 
trenutku generalno gledajući veoma kvalitetni. 
Međutim kako to ne bi ispalo negativno, reći će nekoliko riječi i podsjetiti o ulaganjima Istarske 
županije u programe obrazovanja iznad državnog pedagoškog standarda. 
Ako se rezimira razdoblje od 2013. do danas, koliko je potrošeno županijskog novca za 
podizanje kvalitete obrazovanja, vidi se da je to iznos od gotovo 80 milijuna kuna, što je 
impozantna brojka ako se uzme u obzir mogućnosti proračuna. Imamo 46 osnovnih i srednjih 
škola plus jedan učenički dom i ukupno 75 zgrada o kojima Županija mora brinuti, te je stoga 
potrošeno onoliko koliko se planski moglo u izgradnju i rekonstrukciju i održavanje školskih 
objekata, u materijalne troškove škola, u prijevoz učenika osnovnih škola, u subvencioniranju 
energenata, u stipendiranju studenata, u osiguravanju dodatnih sredstava za plaćanje 
pomoćnika u nastavi iznad onoga što pokriva europski program MOZAIK. Pokrivali su se u 
cijelosti troškovi županijskih sportskih natjecanja kao i troškove za provedbu hvalevrijednih 
projekata Zavičajne nastave i Građanskog odgoja. 
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Osim toga participiralo smo u razvijanju i operacionalizaciji programa koji dolaze sa državne 
razine iz raznih Ministarstava, te u projektu zaklade za djecu slabijeg imovnog stanja. 
Smatra da je put do ostvarenje ideje o besplatnom školovanju za sve dug, međutim postoje 
naznake iz ministarske razine da smo krenuli na bolje, iz Ministarstva obrazovanja kroz tisak 
stiže input da Ministarstvo ne može istovremeno financirati i opremanje škola i besplatne 
udžbenike pa će se pokušati dogovoriti sa županima da oni na sebe preuzmu troškove 
opremanja škola. U Ministarstvu smatraju da bi županije doista mogle preuzeti jedan dio 
financiranja opreme za škole, jer jedinice lokalne samouprave bilježe značajne suficite na 
proračunima zbog izmjena zakona o porezu na dohodak. Mi do sada u Istri nismo primijetili 
suficite u proračunu, ali možda sa razine države imaju bolji pregled pa će se taj suficit u 
proračunu prije ili kasnije možda pojaviti. 
Nemamo ništa protiv da izvidimo mogućnost da umjesto zahtjevne mogućnosti financiranja 
udžbenika što bi koštalo 16 milijuna kuna godišnje za osnovne i srednje škole čiji smo osnivači, 
što je zasada za nas nemoguće, da zajedno s ostalim županijama i nadležnim ministarstvom, 
prihvatimo eventualna usmjeravanja raspoloživih sredstava za projekte nabave opreme za 
škole. O tome će otvoriti raspravu na nivou Hrvatske zajednice županija zajedno s nadležnim 
ministarstvom i vjeruje da će se tu postići cilj, a to je da se osnivači škola aktiviraju u realizaciji 
ciljeva kurikularne reforme kako bi se „proporcionalno smanjilo roditeljsko participiranje u 
financiranju u školstva.“ 
Navodi da je za to da se smanji proporcionalno roditeljsko participiranje financiranja školstva,  
smatra da su svi načini dobrodošli, ali prvenstveno knjige bi trebale biti jeftinije, a za smanjenje 
cijena koštanja udžbenika smatra da je potrebno promijeniti sustav, a sustav se mijenja samo 
iz centrale.  
Navodi da će se tableti za učenike pokušati financirati ali za udžbenike bi se možda trebali 
vratiti na neka ranija iskustva. 
 
IVANA DRAGIŠIĆ, odgovara na pitanje Završja. Svi smo svjesni da je to izrazito osjetljiv 
lokalitet koji je specifičan i jedinstven primjer po tome što su u vlasništvu općine gotovo sve 
zgrade u tom mjestu. Zbog toga se još 2014. godine krenulo u izradu dokumentacije i pomoći 
toj općini kako bi se izradila barem osnovna dokumentacija za te javne zgrade, komunalnu 
infrastrukturu i javni sadržaj kako se ne bi eventualno krenulo u prodaju jednog po jednog 
objekta, kako bi se zadržali u javnom vlasništvu. Odradio se velik dio dokumentacije sve u 
cilju kako bi se dobilo zaokružene cjeline za taj lokalitet i kako bi bili spremni za kandidiranje 
na EU projekte, jer nema kandidiranja na te projekte ako nema gotove dokumentacije. 
Isto tako uspostavila se suradnja sa Kulturnim polivalentnim centrom kako bi se dalje 
razmotrile mogućnosti što prijave na EU natječaje a što i na neke druge natječaje kroz 
Ministarstvo kulture i sl. Uspostavila se komunikacija sa hrvatskom glazbenom mladeži koja 
isto tako djeluje na području općine Grožnjan. Trenutno su u najavi natječaji za revitalizaciju 
kulturne baštine u Slavoniji Baranji i Srijemu, a znamo da se kulturna baština kao prioritet 
dosta troši na razini ovoga što je moguće plasirati kroz europski novac, tako da se nadamo 
da će biti još natječaja za kulturnu baštinu gdje će se ovakav jedan projekt moći prijaviti. 
Imamo naznake da će i u sljedećoj financijskoj perspektivi biti moguće kandidirati ovakve 
projekte tako da se sa svim spomenutim jedinicama pokušava zaokružiti ova cjelina. 
Svjesni smo da je jedan ovakav lokalitet, cijelo selo, zahtjevan zahvat koji se ne može odraditi 
preko noći već su to dugogodišnja ulaganja i pripreme i zato se on ponavlja kao stavka 
proračuna jer se on ne prekida sa proračunskom godinom. 
Što se tiče javne ustanove Regionalni koordinator, njegovo osnivanje je nametnuto zakonom 
i zato se oprezno planiralo u Proračunu 2018 i iznos koji je tada bio planiran nije utrošen do 
sada. U ovom trenutku Regionalni koordinator nema zaposlenika i navodi da obnaša dužnost 
ravnateljice. Znači to je bila samo projekcija, tj. rezerva za ustanovu. U sljedećem Proračunu 
je predviđeno 700.000 kuna na način da je opet predviđeno kao rezerva i za prvo 
zapošljavanje prvih do dva zaposlenika s kojima se namjerava uspostaviti sama ustanova, a 
do sada su odrađene sve predradnje za to. Otvoren je natječaj za zaprimanje prijava za 
tehničke pomoći, na koju se Regionalni koordinator kao vjerojatno i svi u Hrvatskoj, namjerava 
javiti, gdje bi se kadar i cijeli rad financirao kroz jedan EU projekt. 
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Nadalje, navodi da  dogovoru sa resornom pročelnicom nastavlja i sa Centrom kompetencija 
u turizmu koji je nazvan KLIK PULA, gdje se radi o višegodišnjoj pripremi projekta koji je 
krenuo sa pripremama još 2015. godine. Ove godine su ostvareni završni preduvjeti da može 
biti kandidiran kao europski projekt. Ta škola je prošla dosta strogu selekciju i proceduru koja 
se ticala same uspostave Regionalnog centra kompetencije i jedina je istarska škola koja je 
uspjela dobiti naziv Regionalnog centra kompetencija u turizmu. To je bio preduvjet da se 
Regionalni centar javi na europske fondove, odnosno na dva nadolazeća natječaja kroz 
europski socijalni fond i europski fond za regionalni razvoj. Po eventualnom odobrenju takvog 
projekta uspostaviti će se jedan takav centar. Važno je da je pripremljen, zato u resornom 
odjelu ne postoje više sredstva za njegovu pripremu, ali postoji u Odjelu za međunarodnu 
suradnju i europske poslove stavka pripreme i provedbe EU projekata iz koje se eventualno 
može donekle prilagoditi natječajna dokumentacija ukoliko to bude potrebno sukladno 
natječaju koji će biti objavljen. Inače u Istarskoj županiji nemamo tekstove natječaja prije 
njihove objave, pa ćemo se morati snalaziti po samoj objavi, ali za sad je taj projekt spreman. 
 
VALERIO DRANDIĆ odgovara na pitanje vijećnice Mirjane Galo, po kojim kriterijima su 
planirana sredstva za potrebe nacionalnih manjina u Istarskoj županiji. Pretpostavlja da je 
razlog pitanja smanjenje iznosa u Proračunu. Kriteriji su identični kao i prošle godine i svih 
prethodnih godina i vrednovanje je bilo na istim osnovama. Manje novaca ima i kod drugih 
stavki, a radi se o tehničkom problemu kojeg je prethodno spomenula pročelnica Upravnog 
odjela za proračun i financije. Ove godine temeljem izmjena propisa o izradi Proračuna mi ne 
smijemo planirati prenesena sredstva ili preneseni višak. Svake godine uobičajeno 
prenesemo 4, 5 ili 6 milijuna kuna neutrošenih iz prethodne godine, a novi propis govori o 
tome da se višak iz prethodne godine smije unijeti u Proračun tek nakon godišnjeg obračuna 
proračuna. To znači da smo svi svjesno smanjili neke pozicije, te da će se čekati da se prvim 
rebalansom ta sredstva rasporede tamo gdje im je i mjesto, a to znali i u Odjelu za manjine i 
vratit će se pozicije na razinu prethodnih godina. 
 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ odgovara vezano za pitanje operativnog plana razvoja 
cikloturizma u Istri, da se ne smanjuju sredstva po tom dokumentu. To je projekt koji je Upravni 
odjel kandidirao u ovoj godini na Ministarstvo turizma. On košta 73.750 kuna, već je krenuo 
sa izradom, 80% plaća Ministarstvo turizma a ostalo Upravni odjel za turizam. Plaća se 
dinamikom ugovora, jedan dio je predviđen ove godine, drugi dio u drugoj godini. Putem njega 
će se moći povlačiti sredstva iz Ministarstva turizma upravo za razvoj cikloturizma. Dakle svi 
projekti koje će imati jedinice lokalne samouprave i turističke zajednice moći će se povlačiti 
isključivo putem tog operativnog plana razvoja turizma. Znači u izradi je, bit će na javnoj 
raspravi za petnaestak dana. 
Naravno da nastavljamo sa razvojem cikloturizma, kontroliramo njegov razvoj, itekako radimo 
na njemu i razvijat ćemo u daljnjim godinama taj projekt. 
 
PATRICIA PERCAN odgovara vezano za pitanje za smanjena sredstva u Školskom 
sportskom savezu. Ponavlja ono što je već više puta naglašeno da se pristupilo izradi 
proračuna vrlo oprezno. Prema uputama Upravnog odjela za proračun i financije prišli su izradi 
proračuna i morali su se staviti u određene limite, tako da je konkretno ovdje došlo do 
smanjenja sredstava za Školski sportski savez. 
 
TATJANA MATOŠEVIĆ, odgovara na pitanje vijećnice Sanje Radolović. Navodi da je 
100.000 kuna planirano u podizanju razine znanja u javnom sektoru. U radu sa proračunskim 
korisnicima a tu misli na izražavanje financijskog plana, ustrojen je poseban način 
izvješćivanja i posebne aplikacije koje se stalno nadograđuju i usklađuju s novim potrebama. 
Isto tako sljedeće godine planira se dva puta godišnje održavati sastanke u redovnim 
intervalima, sa zaposlenicima računovodstva škola i ustanova kako bi mogli razmijeniti 
iskustva. Možda je jedan od naziva aktivnosti malo nespretno sročen. 
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PREDSJEDNIK navodi da smo iscrpili sva izlaganja i odgovore, te predlaže da rok za predaju 
svih amandmana bude do petka 30.11. Najavljuje sljedeću sjednicu Skupštine za 17. prosinca 
kada će se usvojiti Proračun, te predlaže donošenje  
 
Nakon provedenog glasanja Skupština Istarske županije sa 33 glasa ZA i 3 SUZDRŽANA –
glasa donosi  
 
 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Prijedlog  Proračuna Istarske županije za 2019. godinu u I. čitanju 
2. Rok za podnošenje amandmana na Proračun Istarske županije za 2019. godinu je 

do 30.11.2018. godine, a amandmani se dostavljaju Stručnoj službi Skupštine 
Istarske županije 

3. Zadužuje se predlagatelj akta da Proračun IŽ za 2019. godinu u konačnom 
prijedlogu dostavi Skupštini IŽ u II. čitanje. 

4. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 
novinama IŽ. 

 

 
AD – 4 

Prijedlog Trećih izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2018. godinu 
 
 
TATJANA MATOŠEVIĆ navodi da obzirom da smo se već u raspravi oko Prijedloga 
Proračuna dotakli svih najznačajnijih promjena i u ovom Rebalansu, da je polazište i za izradu 
Proračuna i Rebalansa isto, a to je realizacija na dan 30.9. neće posebno iščitavati brojke, s 
čime su se složili vijećnici. 
Još jednom podsjeća na  amandman Župana kojim se 700.000 kn iz Upravnog odjela za 
proračun i financije prenosi ustanovi Politehnika Pula za redovno poslovanje i s ovim se 
amandmanom ukupni  iznos Prijedloga Trećih izmjena i dopuna ne mijenja. Također uz Treće 
izmjene i dopune proračuna predlaže se i izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju proračuna 
za 2018. godinu i to samo u čl.28 u kojem se definira ukupan iznos duga Istarske županije na 
dan 31.12. 2018. g. 
 
SANJU RADOLOVIĆ (SDP-HSU-SDSS) zanima je vezano za amandman Župana i o 
obrazloženju tog amandmana ovisi kako će Klub glasati. Pitanje je zašto se uzima baš od 
kredita za otplatu za Dom za starije, kako će to utjecati na otplatu kredita sa financijskog 
aspekta 
Druga stvar koju želi reći je da se o stanju na Politehnici znalo već godinama i pita zašto se 
do sada šutjelo i stavljalo stvari „pod tepih“. Da li je to dio nekakve strategije, iako to ne vidi 
da je tako. Ono što je zbunjuje su Županove riječi da on vjeruje članovima Upravnog vijeća od 
strane osnivača, pa je zanima je da li vjeruje njima na temelju razgovora s njima ili postoje 
nekakvi zapisnici Upravnog vijeća iz kojih je jasno vidljivo da na sjednicama Upravnog vijeća 
nije bilo govora o kreditu?  
 
VILI ROSANDA (IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI) mora reći da ga kao bivšeg studenta 
Politehnike žalosti stanje na toj Visokoj školi i to što na kraju godine moramo rebalansom 
osiguravati sredstva da bi se nastavio rad Politehnike i da bi se mogle isplatiti plaće. Klub IDS-
a će podržati rebalans, ali mišljenja je da je svima jasno da je nama itekako stalo do 
Politehnike koja će se u prvoj fazi stabilizirati, a onda u nekim daljnjim fazama i razviti u smjeru 
Veleučilišta. Ne slaže se sa nekim prethodno rečenim izjavama. Smatra da se nepravedno 
odvijala jedna velika hajka, prvenstveno prema ljudima koji su detektirali te nepravilnosti. 
Zahvaljujući upravo tim ljudima, danas su se stvorile pretpostavke o kojima smo pričali, a to 
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su prvenstveno nastojanja da se Politehnika stabilizira, te kasnije nastavi razvijati. Ne želi 
raspravljati o temi dekana, ali smatra da danas imamo 1.600.000 razloga za njegovu smjenu. 
 
TEDI CHIAVALON zanima ga samo jedna stvar, da li je netko svjesno vršio malverzacije na 
Politehnici i nije prikazivao realno financijsko stanje, a to može biti jedino odgovorna osoba 
tamo, ili netko nije čitao materijale. Jer ako netko nije čitao, a i dalje sjedi u tom Upravnom 
vijeću, nije suglasan s tim da i dalje sjedi u Upravnom vijeću. Da nam se ne bi dogodilo da za 
godinu dana opet raspravljamo o nekih novih 700.000 kn. Podržat će danas Rebalans, da bi 
ti ljudi mogli dobiti plaće, međutim ako je netko vršio malverzacije, zna se u kojem smjeru 
treba ići, ili netko u Upravnom vijeću ne zna čitati bilance, račune, dobiti i gubitke. To treba 
objasniti, da znamo. Danas su visoka učilišta i poslovne škole visoko profitabilne ustanove, 
ljudi se bore da bi dobili dopusnice od Ministarstva kako bi održavali programe, a mi imamo 
instituciju koja grca u dugu. Netko je za to kriv, građani Istarske županije će kroz ovaj Proračun 
financirati taj gubitak i misli da i vijećnici imaju nekakvo pravo dobiti informaciju „tko je za ča 
kriv“, dosta priče u rukavicama. 
 
TATJANA MATOŠEVIĆ vezano za pitanje za amandman, odnosno izvore iz Upravnog odjela 
za proračun i financije, zašto ide upravo sa stavke otplate kredita za Dom za starije, to je zbog 
toga što se na temelju odluke ove Skupštine negdje pred ljeto aneksirao ugovor sa 
Zagrebačkom bankom, da otplata koja je trebala započeti ove godine, započinje tek u rujnu 
iduće godine, zbog toga je tu bilo slobodnih sredstava. 
Što se tiče strukture nedostajućih sredstava, trebalo je samo realno procijeniti, radi se o tome 
da financijski plan Politehnike nije realno procijenjen  u dijelu koji se odnosi na vlastite prihode. 
Poslovni prihodi se planiraju u iznosu od 585.300 kn, a procjena rashoda je u iznosu od 
1.285.226 kn. U ovom iznosu najviše se odnosi na isplate plaća zaposlenicima i vanjskim 
suradnicima kroz intelektualne usluge. Sada ne može govoriti o tome tko što čita, međutim 
Upravna vijeća kao i Nadzorni odbori dobivaju financijska izvješća sastavljena na određeni 
način i nije uvijek moguće sve vidjeti. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu.  
 
Skupština Istarske županije nakon glasanja sa 25 glasova ZA, 7 glasova PROTIV  donosi 
  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Prijedloga Trećih izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije 
za 2018. godinu uz predloženi amandman koji je sastavni dio Prijedloga 

 
 
sa 25 glasova ZA, 6 glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom donosi  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna koja 
je sastavio dio Trećih izmjena i dopuna Proračuna za 2018. godinu 

 
 

AD – 5 
Prijedlog Odluke o drugim izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi 

za 2018. godinu 
 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave, nakon glasanja sa 32 glasa ZA i 1 SUZDRŽANIM 
glasom, donosi 
 

ZAKLJUČAK 
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o prihvaćanju Prijedloga Odluke o drugim izmjenama i dopunama Programa javnih 
potreba u kulturi za 2018. godinu 
 
 

AD – 6 
Prijedlog Zaključka o utvrđivanju II. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored 

sredstava decentraliziranih funkcija u 2018. godini između zdravstvenih ustanovama 
nad kojima Istarska županija ima osnivačka prava 

 
 
PREDSJEDNIK otvara raspravu. 
 
SANJU RADOLOVIĆ, (SDP) zanima kakvi su problemi bili s javnom nabavom vezano za 
nabavku digitalnog mamografskog uređaja, ako se može nabaviti  uređaj za magnetnu 
rezonancu koji je isto tako velike vrijednosti? Znamo da mamografski uređaj u pulskoj bolnici 
skoro dva mjeseca nije bio u funkciji i zanima je kakvo je sada stanje sa mamografskim 
uređajem? 
 
PREDSJEDNIK, zatvara raspravu. 
 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ kao što i predloženi dokument govori, mamograf se trebao kupiti 
iz decentraliziranih sredstava. Ono što se sa decentraliziranim sredstvima događa je da su 
ona vezana za određenu kalendarsku godinu i imamo pravo utrošiti sredstva sa 31.12. tekuće 
godine za godinu za koju su namijenjena. 
Postupak javne nabave za mamograf se počeo provoditi početkom godine, ali kod takvih 
nabava velike vrijednosti učestale su žalbe nezadovoljnih ponuđača pa postupci traju dugo 
vremena. Tako je Upravno vijeće bolnice uočilo da se neće biti u mogućnosti nabaviti 
mamografski aparat do određenog roka, odnosno zadnju tranšu decentraliziranih sredstava 
moramo povući do 5. prosinca tekuće godine i da sredstva ne propadnu, a radi se o visokim 
sredstvima za naše pojmove, odlučilo se kroz decentralizirana sredstva prikazati nabavku CT 
uređaja. Od nabave mamografskog uređaja nije se odustalo i predviđa se u 2019. godini. 
 
Skupština Istarske županije nakon kraće rasprave i provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Prijedloga Zaključka o utvrđivanju II. izmjena i dopuna Popisa prioriteta 
za raspored sredstava decentraliziranih funkcija u 2018. godini između zdravstvenih 

ustanovama nad kojima Istarska županija ima osnivačka prava 
 
 
 

AD – 7 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Županijske uprave za ceste Istarske 

županije 
 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Županijske uprave za 

ceste Istarske županije 
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AD – 8 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Drugih izmjena i dopuna 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2018. godinu 
 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO 
donosi  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Drugih izmjena 

i dopuna Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2018. 
godinu 

 
 
 

AD – 9 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana Županijske 

uprave za ceste Istarske županije za 2019. godinu 
 
PREDSJEDNIK otvara raspravu. 
 
BORIS ROGIĆ, (IDS), pita ravnatelja Županijske uprave za ceste da li se u skoroj budućnosti 
misli nastaviti sa rekonstrukcijom županijske ceste od Vozilići do Šušnjevice, a naročito od 
Kršana-Boljevići i sve do Sv. Nedelje. Obzirom da je u Financijskom planu predviđeno 700.00 
kn za popravke i rekonstrukcije cesta, konkretno da li ŽUC u najskorije vrijeme namjerava 
započeti sa popravkom tih dionica? 
 
SANJA RADOLOVIĆ (SDP), imala bi dva amandmana na prijedlog Financijskog plana ŽUC-
a, za 2019.godinu, vezano za financiranje izgradnje dva rotora 

1. prvi rotor u iznosu od 2 milijuna kn na Šuridi, na popularnom raskrižju kod Puntižele, 
gdje u vrijeme turističke sezone vlada totalni kaos. Ta cesta je tokom turističke sezone, 
od svibnja pa sve do rujna izrazito nesigurna, i može se nazvati „crnom točkom“  tako 
da su i Općina Fažana i Grad Pula u Proračunima za 2019. osigurali svaki po 200.000 
kn za izradu cjelovite projektne dokumentacije, te se predlaže da ŽUC osigura sredstva 
za izradu samog rotora raspodjelom ili povećanjem sredstava u sklopu Plana radova 
izvanrednog održavanja županijskih i lokalnih cesta IŽ za 2019. godinu 

 
2. amandman na izgradnju kružnog raskrižja u naselju Vižinada na križanju županijskih 

cesta  5041  i ŽC 5029, gdje se također radi o izuzetno opasnom raskrižju, gdje na 
sreću još nije bilo prometnih nesreća, ali je samo pitanje dana kad bi se mogle desiti. 
Također predlaže preraspodjelu u sklopu Plana radova izvanrednog održavanja. 

Postavlja pitanje ravnatelju ŽUC-a koliko se takvih crnih točaka raskrižja, gdje su se mogli 
izgraditi rotori, prijavilo na javni  poziv Ministarstva unutarnjih poslova koji je bio otvoren cijeli 
studeni 2017. godine u sklopu nacionalnog programa o sigurnosti u prometu. Navodi primjer 
da je u Varaždinskoj županiji izgrađeno puno takvih rotora i danas su već u visokoj fazi 
izgradnje. 
 
 
MILIO BULIĆ, (SDP), imao bi pitanje za ravnatelja ŽUC-a. Pred par mjeseci je postavio pitanje 
županu i pročelniku vezano za županijsku cestu Vodnjan-Barban. Navodi da ne vidi niti jednu 
stavku predviđenu za navedenu cestu. Asfalt na toj cesti je u jako lošem stanju i trebalo bi ga 
barem malo „pokrpati“. Zanima ga da li je to predviđeno u Proračunu za iduću godinu. Također 
vezano za rotor u Barbanu koji je već dobio i građevinsku  dozvolu, zanima ga da li su za to 
predviđena sredstva u Proračunu županije i ako su, u kojem iznosu? Traži decidirani odgovor. 
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PREDSJEDNIK, pojašnjava da mi ovdje samo dajemo suglasnost na Prijedlog, pa je upitno 
da li možemo dati amandman. 
 
ROBI ZGRABLIĆ, pojašnjava što se tiče dionice Vozilići-Šušnjevica ona se non-stop radi kroz 
redovno održavanje, pa tako i ove i sljedeće godine izdvaja se dio sredstava za uređenje te 
prometnice. 
Što se tiče dionice Kršan-Boljevići u Plan za sljedeću godinu uvršteno je 700.000 kn da bi 
mogli provesti javno nadmetanje, okvirni sporazum da dobijemo informaciju koliko će ta 
dionica koštati po km. Nakon toga će se kroz rebalans vidjeti da se ta dionica u tom novom 
iznosu uvrsti u Plan. 
Što se tiče Šuride nama se nisu obratili ni Općina Fažana niti Grad Pula i nisu osigurana 
sredstva za to. O tome se može razgovarati u 2019. godini kada se oni budu javili sa 
projektnom dokumentacijom, za sada ne možemo to uvrstiti u Plan.  
Upoznati smo s rotorom u Vižinadi, to je veliki zahvat vrijednosti od 5-6 milijuna kuna. Rekli 
smo Općini neka krene s izradom projektne dokumentacije, neka pokuša riješiti imovinsko 
pravna pitanja, te da ćemo se onda i mi uključiti. Kada se ide u tako velike projekte potrebno 
je napraviti i studiju da li je uopće potreban rotor na tom području, ali svakako spremni smo o 
tome razgovarati. 
Kod dionice Vodnjan Barban sredstva nisu izravno osigurana, ali su osigurana neizravno kroz 
redovno održavanje. 
Program za redovno održavanje se radi nakon što se prihvati Financijski plan. Kroz redovno 
održavanje osigurava se oko 11 milijuna kuna za održavanje i popravak asfalta. Za sada ne 
može se još reći koliko će biti osigurano sredstava po pojedinoj dionici, to je tek u pripremi. 
Što se tiče rotora u Barbanu, za njegovu izgradnju potrebno je oko 9 milijuna kuna. Za sada 
kroz Županijsku upravu za ceste ne možemo osigurati ta sredstva. Pokušavamo to riješiti s 
Ministarstvom prometa, nadamo se da će nešto odobriti, zahtjev smo predali ali nemamo još 
povratnih informacija. 
Godišnje imamo sredstava za izvanredno održavanje oko 13 milijuna kuna, ove godine je to 
nešto više jer su određene lokalne samouprave ušle u naše projekte sa dodatnim 
financiranjem, a to tražimo i za rotore i za sve ono što se radi na području pojedinih naselja  
Prioritet ŽUC-a je održavanje županijskih i lokalnih prometnica, popravak tamo gdje je uništen 
asfalt, tamo gdje je više prometa kako bi se osigurala veća sigurnost prometovanja na tim 
prometnicama. 
Županijska uprava za ceste za velike projekte ne može osigurati sredstva kroz Financijski 
plan, ali uvijek su spremni razgovarati s općinama i gradovima o rješavanju i realizaciji 
pojedinih projekata. 
Navodi da se svake godine ŽUC javlja na javne pozive Ministarstva unutarnjih poslova o 
sigurnosti prometa, prošle godine nisu dobili sredstva, a sada pratimo objavljivanje javnog 
poziva i u kontaktu smo sa Policijskom upravom i Ministarstvom. 
 
PREDSJEDNIK zatvara raspravu, konstatira da su amandmani povučeni, daje točku na 
glasanje. 
 
MILIO BULIĆ (SDP), (izvanredno dobiva riječ) 
Navodi da je ova godina prošla a da na cestu Vodnjan-Barban nije utrošena niti jedna kuna. 
Rotor u Barbanu ima dokumentaciju spremnu, košta 6,5 milijuna kuna, bio je u prilici da 
razgovara s izvođačem koji je rekao da je spreman raditi za 5,5 milijuna kuna, tada nije bilo 
novaca. Danas moli da se stavi u Financijski plan barem nešto i da se zajedno sa općinom 
Barban i Ministarstvom konačno to riješi. 
 
 
Skupština nakon provedenog glasanja JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
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o prihvaćanju Prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog 
plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2019. godinu 

 
 
 

AD – 10 
a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu 

odluku o izmjenama i dopunama Statuta Etnografskog muzeja 
Istre – Museo etnografico dell'Istria 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu 
Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene 
umjetnosti Istre – Museo storico d'arte contemporanea dell'Istria 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu 
odluku o izmjenama i dopunama Statuta povijesnog i pomorskog 
muzeja Istre – Museo storico e navale dell'Istria 

 
PREDSJEDNIK otvara raspravu. 
 
SANJU RADOLOVIĆ (SDP) zanima kratko pojašnjenje jer vidi da Povijesni i pomorski muzej 
Istre kao i Etnografski muzej, za razliku od Muzeja suvremene umjetnosti imaju Upravna 
vijeća, a kod Muzeja suvremene umjetnosti dužnost vijeća obavlja sama ravnateljica, prema 
zakonu o muzejima to je moguće ali postavlja pitanje koliko je to efikasno? 
 
VLADIMIR TORBICA slaže se da nema veze s efikasnošću, ali ima veze sa zakonom. 
Zakonom o muzejima je predviđeno da do pet zaposlenika nema Upravnog vijeća to je jedini 
razlog. 
 
PREDSJEDNIK zatvara raspravu i daje točku na glasanje. 
 
Skupština Istarske županije JENDOGLASNO donosi  
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju 

a. Prijedloga odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu 
odluku o izmjenama i dopunama Statuta Etnografskog muzeja 
Istre – Museo etnografico dell'Istria 

b. Prijedloga Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu 
Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene 
umjetnosti Istre – Museo storico d'arte contemporanea dell'Istria 

c. Prijedloga Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu 
odluku o izmjenama i dopunama Statuta povijesnog i pomorskog 
muzeja Istre – Museo storico e navale dell'Istria 

 
 
 

AD – 11 
Prijedlog Zaključka o imenovanju natječajnog povjerenstva za provođenje javnog 
natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Muzeja suvremene umjetnosti Istre-Museo 

d'arte contemporanea dell'Istria 
 
PREDSJEDNIK otvara raspravu. 
 
SANJA RADOLOVIĆ (SDP)najprije bi pohvalila sastav samog Povjerenstva, drago joj je kad 
je u natječajno povjerenstvo uključena struka, što je ovdje slučaj. Sukladno Zakonima o 
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muzejima, Muzej suvremene umjetnosti ima samo ravnatelja i nema Upravno vijeće. Zanima 
je što u Muzeju suvremene umjetnosti gdje je zaposlena samo ravnateljica, tko je u njenom 
odsustvu zamjenjuje? 
 
VLADIMIR TORBICA navodi da prema Zakonu u muzejima do 5 zaposlenih, ravnatelj je taj 
koji vrši ulogu Upravnog vijeća. Naš Muzej ima dva zaposlena, ravnateljicu i gospodina 
Mladena Lučića. Ukoliko ravnateljica nije u mogućnosti zbog zdravstvenih ili drugih razloga 
izvršavati svoje obaveze onda je zamjenjuje gospodin Mladen Lučić. 
 
Nakon provedenog glasanja Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Prijedloga Zaključka o imenovanju natječajnog povjerenstva za 
provođenje javnog natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Muzeja suvremene 

umjetnosti Istre-Museo d'arte contemporanea dell'Istria 
 
 

AD – 12 
Imovinsko-pravni poslovi vezani za utvrđivanje vrijednosti zemljišta na području 

Grada Rovinja 
 
 
GORAN SUBOTIĆ, (SDP), obzirom da iz obrazloženja nije vidljivo o kojim se česticama radi, 
moli podatak o kojim se konkretno česticama radi. 
 
GORDANA KLIMAN DELTON navodi da se radi o području oko Bolničkog naselja, a popis 
čestica može se dostaviti pismenim putem svim vijećnicima. 
 
Skupština Istarske županije nakon glasanja JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Odluke o postupku rješavanja imovinsko-pravnih odnosa po 

ozakonjenju nezakonito izgrađenih građevina na zemljištu u vlasništvu Istarske 
županije na području grada Rovinja-Rovigno 

 
 
 
PREDSJEDNIK zaključuje sjednicu, podsjeća na rok za podnošenje amandmana do 
30.11.2018. Najavljuje sljedeću sjednicu za 17. prosinca 2018. 
 
Sjednica je završila u 13,47 sati 
 
 
 
Zapisnik vodila 
Mirela Udovičić 
 
 

PREDSJEDNIK SIŽ: 
 

VALTER DRANDIĆ 
 


